
Moció de les retribucions: 

Per la crisi 
• o per venJan~a 

personal? 

· L'Equip de Govern i l'oposició 
exposen les diferents teories en que 
es basa la presentació de la moció 
per rebaixar els salaris 

· El PSPV-PSOE acusa el PP i el BLOC 
d'intentar trencar la labor municipal 
amb venjances personals 

· El PP diu que el salaris estaven 
desfasats i acusa I'Equip de Govern de 
defensar el seu salari a ultran~a 



Comunión /'\¡ ¡<> rlmera 



Edita : 
Ajuntament de Vinarós 
Consell de redacció : 

Di re ctora : 
Marian Fonellosa Torres 

Representants de is partit s: 
Joan Vizcarro 
Lluis Gandia 

Luis Felip 
Tomas Garcia 

Cap de redacció : 
Xavier Flores Royo 

Disseny i maquetació: 
Azahara Royo Maura 

Correcció : 
Rosa M. Camps Cardona 

Redactors : 
Andrés Albiol Munera 

Gaspar Redó Juan 
Col·laboradors : 

Rafa Marcos 
Vicent Ferrer 

Emili Fonollosa 
Salvador Quinza 
Dani Mandragora 

Pablo Batalla 
Centres Educatius 

Administració 
i subscripcions : 
Editorial Antinea , 
Tel. 964 45 00 85 

ed itori a la n ti n ea@ g m ai l. com 
Publicitat : 

A qualsevol de les agéncies 
de publicitat o al teléfon 

964 451 935 
lmpressió : 

A. G. Castell Impresores S. L. 
Cl Dr. Fleming , 6, 

12500 Vinarós 
Dipósit legal : CS-298-84 
Tirada : 2.500 exempla rs 

IMPORTANT 
Aquest setmanari no accepta com a seues 
les opinions expressades pels coHaboradors, 
que tenen !'exclusiva responsabilital del text 
publica! ambla seua firma, ni es fa responsable 
de l'autentic1tal de la publidtal. Vinarós agraeix 
toles les col iaboracions, peró adverteix que 
els originals a les dtferents seccions no podran 
sobrepassar les 30 linies de lletra Times New 
Roman (cp.12), excepte en el cas de partits 
politics amb representació municipal que 
tenen assignada una pág. En !'original, hi 
haura de constar la firma 1 figurar el nom, 
cognoms, domicili , teléfon, fotocópia del 
ONI de l'autor, o bé, en el cas d'enlitats, del 
representan! responsable. No s'admetran 
pseudónims. La direcció no es compromet 
a publicar les col·laboracions que arriben 
després del dimarts a les 13 hores. 
Per correu electrónic: 
diariet@vinaros.org disquet. usb, cd, 
i, en última instancia, en paper. 
Els escrils que requerisquen resposta 
sois s'admetrá un to rn de réplica. 

• 
Ports fa obres de dragatge al port i aboca l'arena al Fortí 

Entrevista : Sebastián Casa nova Fá brega 

Concurs de cantes infantils en valencia 

Patinatge Artístic 

vodafone POI'IAI. MfDtTUIÁHEO 

LLEVA 2, Paga 1 

19€ 
P-*AI.CATEL 
OT203 

Aperturas 
Festivos Semana 

Santa: Días 2, 5, 11 
de 10:00 a 22:00 h. 

Vi na ros es promociona amb exit a Sant Sebastia 

Educación en USB 

Exposició Dani Mandragora 

Atletisme 

Hasta el 31 de marzo 

www.carrefour.es 

Ctra. Nac. 340, km. 1.049 VINARÓS 



OPINIÓ 

Pinceladas 
de verde y de naranja 

Podríamos calificar •.• 
... la situación vivida en el último pleno como 
pintoresca, pero en realidad le pinta mucho 
mejor la de patética. Es grotesco que el concejal 
del BLOC que hizo alcalde a Jordi Romeu con 
su voto decisivo, siendo por ello increpado 
y abucheado por aquellas hordas desaforadas 
en que se habían convertido los "simpatizantes" 
del PP ... ¡presentes!..., ese mismo "frente de 
juventudes'; que la pasada semana volvió 
nuevamente a la sala consistorial tras tres años 
de ausencia, esta vez le dedicara una ferviente 
y cerrada ovación. "La cabra tira al monte"; el 
monte es la derecha rancia que constituye el 
actual PP de Vinaros y la cabra, evidentemente, 
es el señor Fontanet, que hace tres años, 
mientras decía que no iba a entregar la Alcaldía 
"a unos de derechas"- refiriéndose al PVI - ya lo 
tenía todo pactado para entregársela al PP. 
Y decimos que sigue tirando al monte porque 
no es capaz de disimular sus preferencias. Su 
afán de protagonismo le há vuelto a traicionar 
al presentarse como coautor de la moción del 
PP que ha reducido los sueldos al Equipo de 
Gobierno de una forma tan arbitraria, y no como 
un simple apoyo, tal como pretendía hacer ver. 

Podemos asegurarle al ... 
... señor Fontanet que en el PVI no hay ningún 
cacique; si quiere encontrar alguno es mejor que 
lo busque en el otro partido de sus amores. Esta 
dedicatoria se la hizo a Balada tras reclamar el 
cumplimiento de los acuerdos de pleno respecto 
de la recalificación del campo del Servol a zona 
deportiva y a la anu lación de lo del Champion 
para local multiusos. Tenemos muy claro que los 
acuerdos adoptados en los plenos están para 
cumplirse y no tenemos la menor intención de 
dejar de hacerlo aunque estemos en desacuerdo 
por haberlos votado en contra. Si la acusación 
del BLOC es por decirlo tan claro como ahora lo 
escribimos, Javier será cacique por ejercitar su 
derecho a la discrepancia al seguir pensando que 
el campo del Servol está mejor como zona verde 
que como zona deportiva. Durante estos meses la 
actividad en los Servicios Técnicos es y seguirá 

siendo frenética debido a las obras del primer 
y del segundo plan ZP, a las de los proyectos del 
Plan Camps, y las numerosas grandes y pequeñas 
obras en marcha en nuestra ciudad. Los acuerdos 
no fijaban plazo ni, con el actual marasmo 
urbanístico, tienen ninguna urgencia, así es que 
los ejecutaremos tan pronto como lo permita la 
vuelta a la normalidad en los Servicios Técnicos. 

Ahora, para contrarrestar ... 
.. . los efectos negativos que les ha supuesto el 
haber reducido los sueldos, los del BLOC intentan 
justificar de altruista un acto que todos sabemos 
que ha sido por pura revancha, pretendiendo 
hacer lo mismo en Benicarló y en Peníscola. El 
alcalde de Benicarló que es del PP, también lo 
debe ver como nosotros porque se ha apresurado 
a contestar que de eso "ni hablar'; porque es un 
tema de enfrentamiento en Vinaros en el que 
Benicarló no tiene nada que ver. Quien puede 
que lo tenga algo más difícil es el alcalde 
de Peníscola que, además, es el coordinador 
del PP en la comarca , quien por su cargo, 
como poco, consintió que se presentase la 
moción en Vinaros. Veremos cómo responde 
ahora en su feudo. 

Dentro del pabellón ... 
... provincial, nuestro Patronat de Turisme acaba 
de participar por primera vez en la Feria de 
Turismo en el Kursaal de San Sebastián, con 
el objetivo de promocionarnos como destino 
turístico e incrementar las estancias de un 
turismo de calidad y con recursos, como es el 
guipuzcoano, que ya nos visita de forma regular 
y que se siente muy cómodo entre nosotros. El 
estand ha contado con la presencia del alcalde 
y de la concejala Mamen Obiol y, entre las 
medidas de promoción, se han realizado sorteos 
de estancias en nuestra ciudad. Y ya en ella, 
destacar que el Club Vinaros Gastronómico está 
realizando las segundas jornadas de la galera, 
esta vez con la participación de cinco restaurantes 
de Vinaros, con un módico precio cuyos menús 
figuran en el tríptico editado a disposición del 
público en la Oficina de Turisme. 
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Va son dos los agoreros .•• 
.. . que vaticinan catástrofes en el Polígono de 
Les Soterranyes porque al PP, cómo no, se le ha 
unido el BLOC, que nos tilda de aventureros al 
proseguir con la gestión sin tener la resolución 
de impacto ambiental. Pese al tiempo que lleva 
en política, aún no se entera de cómo funcionan 
las cosas. De aventura, ninguna, porque 
seguimos exactamente el mismo proceso tal 
cual lo han hecho siempre las promotoras de 
polígonos privados y públicos como el SEPIVA. 
No movimos ni un dedo ni un euro hasta que 
la Generalitat autorizó la reserva del suelo en 
Les Soterranyes, cosa que no habríamos hecho 
si la cosa pintase tan mal como el PP y ahora 
el BLOC quieren hacer ver. Se ha adjudicado el 
proyecto de urbanización, que también incluye 
la obtención de las autorizaciones de impacto 
ambiental, a una UTE de Castellón, porque 
ganó, y porque entre las 18 que lo hicieron no 
había ninguna de Vi na ros. 

EL CAJON DEL OLVIDO 

"La ciudad de Vinaros tendrá una casa de la 
música si el pleno del Ayuntamiento aprueba y 
cumple el convenio con la Sociedad Musical La 
Alianza que ésta ya ha ratificado y que supone la 
cesión del solar que dispone a cambio de poder 
usar las instalaciones que allí vayan a construirse 
cuyo costo correrá a cargo de la Generalitat:' 
Ésta es otra noticia publicada en la primavera del 
2003, que abundaba con más datos por los que se 
informaba que la Conselleria de Cultura ya tenía 
una consignación para la primera fase de las 
obras por valor de 240.000 € y que la subsecretaria 
de Patrimonio Cultural de la Generalitat, Consuelo 
Ciscar, había anunciado que el Ayuntamiento ya 
había abierto un expediente para suscribir el 
convenio en las mismas condiciones que acababa 
de aprobar la asamblea general de nuestra 
veterana entidad musical. La presentación del 
anteproyecto por parte del entonces alcalde 
Moliner ya había tenido lugar, no en balde se 
aproximaban unas elecciones. Aquella iniciativa 
nunca vio la luz porque nunca se habilitaron 
las anunciadas partidas económicas. Está visto 
que para Vinaros, como en todo, ni casa de la 
música, ni auditorio, ni nada de nada. Pero lo 
peor es que, lejos de - como mínimo- mantener 
los niveles de ayudas que perciben nuestras 
bandas de la Generalitat, los últimos años se 
han venido recortando escandalosamente, lo 
cual ha motivado nuestro apoyo decidido a 
la moción presentada por el PSPV en el último 
pleno para exigir el mantenimiento de estas 
ayudas. Otra muestra más del poco apoyo y el 
nulo compromiso de la Generalitat para lo que 
realmente nos importa, porque para el pozo 
sin fondo que es la Fórmula 1, y para ayudar a 
la empresa organizadora del evento que, en la 
última edición ha perdido la nimiedad de 12,5 
M€, la Generalitat no pone reparos en cubrir los 
18 ME del canon que le~ cobra, o mejor dicho .. . 
nos cobra ... el señor Ecclestone. · 
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El BLOC fa www. bl ocvina ros .net 

' p o lí t i e a d e b a i x e a p a d a lt ', 
compta amb nosaltres 

.oc ~BLOC 
la ua/enci/l nacionalüta uolenci4 

Treballem per millorar Vinaros. Després de 
veure com es va desenvolupar el passat pie 
de marc; on es va aprovar una meció per la 
majoria del plenari (1 1 vots a favor són més 
que 1 O) per red u ir les retribucions deis 21 
regidors, ens reafirma que a aquest equip de 
govern del PSOE i PVI se ' ls ha vist el llautó del 
comportament deplorable i prepotent que 
van tindre en el plenari, no velen acceptar 
les decisions preses per la majoria del pie (1 1 
són més que 1 O va ser el dia de la investidura i 
ho és ara) . La gent ho ha vist i són ells els que 
posaran a cadascú al seu lloc. 

El BLOC esta al servei de la ciutadania. 
El PSOE local no és PSOE. Coneixem a molta 
gent votants del PSOE i no actuen com actuen 
els socialistes que estan a I'Equip de Govern de 
nostre ajuntament. No són ni socialistes i molt 
menys obrers. Amb un decret de !'alcalde han 
deixat al carrer una treballadora, per venjanc;a, 
per rabieta o simplement perqué els importa un 
rave que una família del poble puga tindre un 
lloc de treball. Per una banda, es fan la foto en 
tallers ocupacionals i, de l'altra, deixen a l'atur 
una família . Quina pocavergonya que tenen els 
representants de l'equip de govern anomenats 
socia 1 istes! 

Perqué som diferents, compta amb el BLOC. 
Repassant la historia no molt llunyana podem 
recordar quan el Sr. Balada, home de dretes, 
integrant de les !listes electorals del CDS, 
quan va desaparéixer aquest partit la majoria 
es va passar a Alianza Popular (AP). després 
anomenat, PP. El ! no! Ell sempre anat darrere 

Domenec Fontanet: "Ei s cr iteri s a seg ui r durant aq uest a legi slatura estan clars 

i f in s ara els ane m comp lin t amb conv icc ió, sentit co mú i se nse com pl exos. 

Aq uesta és la nost ra manera d'entendre el q ue ha de ser la po lít ica m uni cipa l. 

No ens ca nsa rem de di r q ue es t em al serve i d e la c iutadani a, d efensant t o t 

ali ó qu e és be nefi c iós per a Vina rós, v in ga d 'on v in ga, amb res ponsabilitat 

amb les d ec isions i un bon g rapa t de humi litat. La gen t d e l pob le rec lama 

aust er ita t i exe m p le de is represe ntants polí t ics i aix6 co m por t a un a re bai xa en 

les re tri b uc io ns a reg id o rs i alca lde . A ixí co m altres acc io ns co m és la redu cc ió 

d e partid es sec un da rie s com d es peses de protoco l, ce lebra c io ns pe r m otiu s 

d'ina ug urac ions i pub li c itat i la reducc ió o co nge lam ent d e l ca p ít o l 2 de l 

pressupos t m u nic ipal d est inat a despesa cor ren t i que no p ugen els im postas 

n i taxes . A ix6 és pe l qu al e l BLOC Vin arós apos t a i t reba ll a". 

de viure de la política, no velen escoltar a 
ningú, buscant un lloc sense contrincants 
ni ningú que li fes ombra i ho ha aconseguit 
amb el PVI, un partit fet a la seua mida i que 
fora de Vinaros no sap ningú qui és. "Jo em 
votaré a mi mateix per ser alcalde, el PVI no 
donara els vots a cap altre partit!", paraules del 
Sr. Balada quatre dies abans de la investidura 
per ser alcalde el Sr. Jorge Luis Romeu. Ell 
sí que va vendre els seus vots, el seu honor, 
i els deis seus votants, pels 3.600€ (+ 1 .000€ 
de SS). "Persecució'; "acoso y derribo contra 
la meua persona", frases que vam poder 
sentir una vegada més al plenari i que ja no 
ens les creiem; aquest comportament hi han 
especia listes a l'ambulatori que te' l curen, feu
vos-ho mirar. 

Top 1 O del 2009 

Javier Balada Ortega (PVI) 
55.532.66€ any 

Jorge L. Romeu Llorach (PSOE) 
53.035,92€ any 

Juan Antonio Beltran Pastor (PSOE) 
32.262,00€ any 

Librada López Miralles (PSOE) 
26.700,00€ any 

M• Carmen Obiol (PVI) 
23.1 00,00€ any 

Agustín Guimera Ribera (PSOE) 
22 .200,00€ any 
M• Isabel Sebastia Flores(PSOE) 
20.000,00€ any 

Vicent Andreu Albiol (PSOE) 
1 8.850,00€ any 

M• Jose Ferré Redon (PSOE) 
1 8.800,00€ any 

M• Dolores Miralles (PVI) 
1 8.500,00€ any 

Des del BLOC este m convenc;uts de fer el que toca, 
sen se perdedors, sinó amb un guanyador, el poble. 

oc 
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www.pspv-psoe.net/vinaros 
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En cumplimiento de la verdad 
Este titular y este artículo que reproducimos íntegramente 
apareció en el Setmanari Vinaros el11 de agosto de 2007. 
Han pasado casi tres años y ésta es nuestra posición 
sin mover ni un ápice. El artículo se refería al acuerdo 

de pleno del mes de julio en el que se aprobaron las 
retribuciones de todos los concejales. Durante las 

semanas previas, el PP desarrolló, como recordarán 

los lectores, una campaña difamatoria al respecto y en 

cuanto a las cifras de las retribuciones. 

Ha pasado el tiempo y ahora, en una acción "demagógica y 

populista", como se ha calificado desde estas mismas filas 

En el último pleno del Ayunta
miento correspondiente al mes 
de julio, fue aprobado el capítulo 
de retribuciones para los 21 con
cejales que tiene nuestra corpo
ración municipal. 
Éste fue aprobado con la 
abstención del representante 
del BLOC, los votos en contra 
del Partido Popular y con los 
votos a favor del PVI y del PSPV
PSOE. Este Ayuntamiento con 
30.000 habitantes tendrá dos 
dedicaciones exclusivas y una 
a tiempo parcial, una de las 
dedicaciones exclusivas será 
para el Sr. Alcalde, por la cual 
percibirá un sueldo bruto de 
51.996 € anuales, dividido por 
14 pagas y el sueldo limpio será 
de 2.630€ al mes. La segunda 
dedicación exclusiva será para el 
concejal de Urbanismo, con un 
sueldo bruto de 42.442 € anuales, 
también dividido por 14 pagas y 
con un sueldo limpio de 2.203 €. 
La dedicación parcial será para el 
concejal de Hacienda, por la que 
percibirá 1.301 € netos. 
Hacemos mención sólo al alcalde 
y a los concejales liberados, ya que 
estos son el blanco de su objetivo, 
del resto de remuneraciones las 
critican con mayor mesura. 
Como se podrá comprobar, todos 
los vaticinios que el Partido 
Popular ha realizado han sido 
meras especulaciones, palos de 
ciego o mala fe, tendente a crear 
alarmismos entre los ciudadanos, 
para lo cual hay que reconocer 
que son auténticos maestros 
en el arte de confundir a los y 
a las vinarocenses, mediante 
la mentira, cosa la cual hacen 
en demasiadas ocasiones y sin 
ningún tipo de rubor. 
El Partido Popular lanzó a bombo 
y platillo que el alcalde de Vinarós 

podría convertirse en mejor 
pagado que el de alguna capital 
provincial, donde la media de 
retribución es de 76.470€ (ahí 
queda eso) y si cuela cuela, 
señores del Partido Popular 
deberían ser más rigurosos y 
no tener dos varas de medir, 
porque en los ayuntamientos o 
administraciones públicas donde 
ustedes gobiernan no hacen lo 
que aquí dicen hacer y como para 
muestra un botón, mírense el 
ombligo por ejemplo en Peníscola 
para no ir más lejos, ciudad de 
5.000 habitantes, el Sr. Alcalde 
cobrará 4.216 € al mes por 14 
pagas o si quieren miren el sueldo 
del presidente de la Diputación 
Provincial que percibirá la cantidad 
de 92.400 € al año y le permiten 
seguir trabajando en su bufet de 
abogado o sus seis vicepresidentes 
que percibirán 69.300€ al año cada 
uno. Si practicaran el sano ejercicio 
de la reflexión, primero analizar 
y luego criticar. Si es sana y de 
buena fe, suele ser constructiva, 
si así lo hicieran posiblemente sus 
juicios de valor serían más serios, 
más rigurosos, más veraces y por lo 
tanto más creíbles. 
Desde el PSPV-PSOE, pensamos 
que un Ayuntamiento como el 
de Vinarós, con un volumen de 
obras como el actual, en donde los 
servicios que los y las ciudadanos 
vinarocenses se merecen, deben 
de estar a la altura de una ciudad 
con clara vocación de capital 
comarcal, las dos dedicaciones 
exclusivas y un parcial, estamos 
convencidos que son necesarias 
y los ciudadanos lo podrán 
comprobar con las mejoras que 
se irán produciendo y haciendo 
visibles a medida que la legislatura 
vaya avanzando. 
Este Ayuntamiento no debe ser 

del PP y con el apoyo del BLOC se modifica el acuerdo del 
plenario, por urgencia, sin justificar y con las observaciones 

del señor secretario de la corporación, y sin los informes 
previos preceptivos de los asuntos de pleno. 
Es la motivación personal y no otra la que mueve al PP 

local, ante la falta de proyectos para nuestra ciudad, es la 

doble cara, predican lo que no creen en los municipios que 

gobiernan, en la Diputación con sus asesores/as y en la 

Generalitat Valenciana lo único que aplican es la política del 
despilfarro. Por todo ello se reafirma lo que decíamos en el 

2007, "En cumplimiento de la verdad": 

más caro de mantener que otro 
de características similares, ya 
que lo que encarece o abarata 
el servicio es la productividad y 
como en toda empresa moderna 
que se precie, la productividad 
va unida a los objetivos y estos 
para el PSPV-PSOE y para el actual 
Equipo de Gobierno van a ser 
objetivos irrenunciables. Vamos a 
tratar de que Vinarós sea la ciudad 
que todos los vinarocenses 
quieren y demandan, una 
ciudad limpia y ordenada, con 
unas instalaciones deportivas 
modernas y funcionales que 
acojan a todos los deportes 
locales, con servicios propios de 
una ciudad con clara vocación 
de ser capital comarcal, que la 

cultura sea el objetivo primordial 
y ponerla al servicio de todos, 
en lo social que la salud pública 
funcione mejor que lo hace en la 
actualidad, que nuestros mayores 
reciban una atención acorde 
con nuestros vecinos del norte 
creando plazas de residencia en 
geriátricos donde el tratamiento 
sea realizado por profesionales, 
potenciar más las atenciones 
domiciliarias, para aquellos que 
deciden seguir en sus domicilios 
y un largo etcétera . 
Por lo tanto, nos reafirmamos 
en que si las retribuciones son 
excesivas o por el contrario pecan 
de insuficientes se verá a lo largo 
de la legislatura con el resultado 
del trabajo realizado. 

estosololoarreglamosentretodos.org 

Qué queremos 

Queremos arreglar esto, y no 

vamos a esperar a que nadie lo 

haga por nosotros. Porque si no lo 

arreglamos nosotros, ¿quién lo va a 

hacer? 

Gente que cree en sí misma y lo 

ci=m uestra a diario ci=safiancb la crisis . 

Por ejemplo, ¿sabías que cada mes se 
crean cinco mil e m presas en este país? 

¿No te parecen cinco mil poci=rosas 

razones para creer? 

Queremos que conozcas esas his1orias. 

que te inspiren. que te animes. que las 
Llevamos ci=masiacb tiempo viencb en compartas. que lormen parte cE las 

lo das partes lo mal que es1á 1ocb. Es casi conversaciones y que consigamos que 

lo único que nos cuentan. acaben llegancb a los medios cE 

Pero la crisis no solo es1á ahí fuera, comunicación, a los telediarios, a los 

también es1á en nuestras cabezas . Nos ha edi1oriales, entre las noticias cE lo malo y 
hecho perci=r la confianza, nos ha lo peor. 
contagiacb el pesimismo, el ci=sánimo. 

Es1o es lo primero que cEbemos arreglar, Tenemos que contagiar la confianza de la 

queremos recuperar la confianza. misma manera que se hacontagiacb el 
Tenemos motivos para animarnos. En esta pesimismo. 

web encontrarás muchos. 

His1orias de gente como tú y como yo, que Porque cuancb tú, y tú, y tú, y yo, nos 

se han enfrentacb al momen1o, que convertimos en nosotros, no hay nada que 

ci=m uestran que con ilusión, entrega y no podamos arreglar. 
compromiso se pueci= conseguir1ocb . 
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El PP sigue apostando por la creación 
de empleo como la mejor política social 

www.ppvinaros.es 

Convención Ahora Empleo 

La convenc ión que el Pa rt ido Popu lar ha ce lebrado este pasado fin de sema na ha se rvido para rati fi ca r que la mejor forma de practi car 

una po lítica socia l pasa inexcusablemente por la creac ión de empleo y ello es posib le porque hay otra form a de goberna r, la que genera 

confianza, la que representa el PP con su proyecto d ispuesto a relanzar España bajo el liderazgo encarnado por Mariano Rajoy. 

Varios represen tantes del PP de Vina rós as istieron a la convenc ión, parti cipa ndo y recog iendo como conclus iones que hay recetas, tala nte, 

comprom isos, vocación y decis iones tomadas con responsab ilidad . Y no todo queda en pa labras, ideas, proyectos y reform as que si bien 

son importantes como propuesta, es más importante la convicción y el fi rme compromiso de trabajar. 

Sigue el teatro en el Equipo de Gobierno 

El último pleno, anunciando que impugnarían 
el acuerdo de la rebaja de los sueldos, fue 
otra más de las actuaciones del Equipo de 
Gobierno, actuac iones teatrales con las que nos 
han obsequiado en las últimas semanas con el 
único objetivo de desviar la atención de los 
verdaderos problemas que bloquean nuestra 
ciudad y que tienen claramente unos culpables: 
los actores de los sainetes semanales, que para 
muchos ciudadanos de nuestro municipio 
estaban excesivamente bien pagados para la 
obra que representan . 

Seguimos sin presupuestos 201 O 

El Equipo de Gobierno todavía no ha pre 
sentado los presupuestos y se rumorea que 
es porque está a dos velas y que es grave el 
ambiente de desconfianza y de inseguridad 
entre los empresar ios, los autónomos y los 
ciudadanos de nuestra ciudad que tienen 
alguna factura pendiente ante el consistorio 
vinarocense. 
El Plan Confianza del gobierno Camps, que 
el equipo de gobierno ha criticado desde el 
principio, lo criticaron duramente, pero no 
se atrevieron a rechazar pues hubiera sido el 
acabóse, se estaría ya ejecutando si desde el 
Gobierno municipal se hubiera actuado con 
más celeridad . El Plan Confianza, al que siempre 
el Sr. Romeu se han referido con chir igota y del 
que llegaron a dudar de que se ejecutara, está 
como está, 1.020 millones en dos años, y parece 
que les sepa muy mal que 5,6 millones de euros 
estén aprobados para Vinares. 

Expresiones inaceptables 

Con el tema de la rebaja de los sueldos se ha 
demostrado que el Equipo de Gobierno no 
vive en la realidad, que tiene que poner un 
pie en la realidad, su problema es que tienen 
que olvidarse definitivamente de sus planes 
imposibles y reconocer el fracaso de sus falsas 
expectativas y no excusarse falsamente en que la 
medida adoptada sea para entorpecer la buena 
marcha del Ayuntamiento. Resulta descabellado 
que quieran transmitir que ha sido "un ataque 
despiadado e irascible'; con expresiones 
desafortunadas como la "de romper las piernas de 
los miembros del Equipo de Gobierno'; o incluso 
atreverse a asegurar que desde el PP pretendemos 
hacer daño para conseguir gobernar. Y esto es 
inaceptable. 

Objetivo y vocación de gobernar 

En el PP asumimos nuestro papel en la oposición, 
pero que nadie dude que nuestra vocación y 
nuestro objetivo es gobernar por el bien de 
Vinares. Esperamos que el Equipo de Gobierno 
actual trabaje con mayor intensidad hasta el 
final de la legislatura y no se hagan acreedores 
de la moción de censura que continuamente 
nos recuerdan y hasta nos provocan. La sociedad 
vinarocense necesita gobernantes que sean 
capaces de valorar la necesaria au steridad 
que hoy por hoy requiere el gobierno local y 
a tenor de las últimas manifestaciones, nos 
cuestionamos seriamente si el bipartito actual 
está capacitado para valorar esto. 
Vinares necesita alguien capaz de planificar con 
rigor, no haciendo castillos en el aire y creando 

repetidamente falsas expectativas que nunca 
se ejecutan. Vinares necesita alguien que sepa 
escuchar y recibir aportaciones de todos. ¿ Están 
capacitados los dos alcaldes para escuchar 
y recibir aportaciones de todos? Ya hemos 
comprobado que no. 
La sociedad vinarocense necesita alguien que 
sea capaz de reunirse, de debatir y de acordar 
con todos los grupos en el ayuntamiento y con 
todos los agentes sociales. ¿Está el Sr. Romeu 
capacitado para hacer eso? 

Un alcalde perdedor 
que también ha perdido el"talante" 

El Sr. Romeu perdió las elecciones y en cambio 
es el alcalde, y no le cuestionamos su legitimidad 
como alcalde que le ofrecieron quienes le 
respaldaron con su voto para que así fuera, es 
decir, el PVI y el BLOC. 
Hoy la sociedad vinarocense necesita alguien 
que sea capaz de reunirse con quien a pesar de 
haber sido el partido mayoritario es el primer 
partido de la oposición, el PP sigue dispuesto 
a colaborar y sin exigir al gobierno actual que 
cambie radicalmente la política que lleva a cabo, 
pero sí demandando que se pueda hablar de los 
verdaderos problemas de nuestra ciudad que son 
muchos, que nos llevan al colapso económico. 
¿Están los dos alcaldes en condiciones? ¿Quieren 
atender sin chantajes las demandas del primer 
partido de la oposición? Sí o no. Veremos si 
están dispuestos, a pesar de la rebaja de sueldos, 
a poner por delante los intereses de todos 
los vinarocenses a sus intereses personales y 
part id istas. 



OPINIÓ 

'La Divina Co media' al sa ló de plens 

Ramon Puig 

La reducció de salaris o perdua del poder 
adquisitiu sempre ha estat potestat del govern, a 
conveniencia de la patronal i amb el vistiplau deis 
sindicats. El que ha passat a Vinares no és ni un 
circ, com diu l'alcalde, ni un esperpento com diu 
Beltran, és l'inici seriós d'una operació de "acoso 

y derribo" que finalitzara amb la proclamació del 
nou alcalde del PP de Juan. 
És una !lastima que el senyor Beltran -l 'home deis 
maldecaps pressupostaris- haja de donar la cara 
per un company de viatge que ha remodelat la 
ciutat d'esquena a l'opinió deis habitants. Obres de 
pressupost astronomic que indignen bona part de 
la població, desconcerten la resta i només defensen 
aquelles persones que miren amb les ulleres del 
PSOE i el PVI. Els qui encara creuen en !'existencia 
de la dreta i !'esquerra se'ls fara difícil creure's que 
el PSOE és d'esquerres. 
No seria més seriós que Zapatero decretés una 
rebaixa de tots els sous de les administracions 
polítiques de I'Estat i ens estalviaríem la comedia 
de si Fabra o si Camps? El que sí que ha fet Zapatero 
és enviar tropes a matar i morir en diversos punts 
del planeta, arru·lnar Hisenda per "salvar" bancs 
i empreses punteres, facilitar que la patronal es 
desfa<;a de milions de treballadors i treballadores, i 
col ·locar l'espasa de Da m ocles sobre la jubilació, la 
seguretat social i les pensions. Tot aixo, amb el PP al 
govern hauria suposat una hecatombe de vagues 
generals "revolucionaries': 
Reduir-los el sou? Si treballar per Vinares fos 
sense cobrar desapareixerien els polítics, la 
població s'organitzaria per recuperar les re stes 
del naufragi urbanístic i social i no serien 
necessaries associacions ve·lnals per lluitar 
contra les agressions de les corporacions. 
En la meua opinió, tots els consistoris de la 
democracia representativa han "treballat" per la 
pela, deconstruint la nostra ciutat en nom del 
progrés i la modernitat... a favor deis de sempre. 
La gent que s'organitza per defensar el poble i 
el terme de les agressions municipals, a més de 
no cobrar, ha de posar dinefs de la butxaca i la 
majoria encara té forces per defensar el territori 
contra els abocadors, els cementeris nuclears o 
els transvasaments. 
És cert, ha semblat un circ i un esperpent, pero la 
gent que no viu ni vol viure de la política, la gent 
treballadora, s'ho ha pres de manera sarcastica: 
quan el PSOE se'n va a la dreta i el PP es queda a 
!'esquerra. Gracies Romeu, gracies Balada... per 
aquesta divina comedia. 

Vina rós, pobl e 'te rra t remolós' 

Associació de veins Migjorn 

4° década 1/uitant per Vinarós 

Dones sí, Vinares (polítics i especuladors) tot 
ho arresola . Posarem coma primera actuació 
de la piqueta (perno remuntar-nos massa en 
el temps), l'aterrament de les mural les liberals, 
que fou la baixada de bandera per iniciar 
la carrera especulativa que dura fins avui, i 
van anar tirant els diferents edificis públics 
i particulars. No s'ha conservat cap de les 
diferents llotges del peix, ni les drassanes, 
es tiraren els dos cines, el Moderno no era 
gran cosa, res de l'altre món, I'Ateneo sí calia 
conservar- lo, aterraren el Blau, la Casa Huguet, 
el Centre Republica, el Casino, el convent de 
Sant Francesc, l'antic escorxador, el passeig, 
la pla<;a de Sant Antoni, etc. Es deixa que 
caiguen per si sois, el Pala u Ayguals, el mas de 
Noguera, la torreta deis Moros, l'antiga clínica 
del carrer de Sant Francesc. Es va salvar pels 
pels de la piqueta del tombaconvents, l 'antic 
col·legi Sant Sebastia . 
Ara sembla que ha tocat l'hora d 'aterrar 
l'edifici deis antics jutjats, I'Associació de 
Ve'lns Migjorn ens oposem que s'enderroque 
aquest local. Vinares té un déficit de locals 
públics, és més, demanem que es fa<;a un 
estudi d 'adaptació (hi han empreses que fan 
meravelles) pera centre cultural, o simplement 
espais de reunió per a les diferents entitats. 
No en s oposem que pogués ser un edifici 
singular, nou ajuntament, centre cívic, etc. 
Cal , pero, que abans d'enderrocar-lo estiga fet 
el proj ecte nou, amb la corresponent datació 
económica. Que no ens passe com amb l'antic 
escorxador, mal venut i mal aprofitats els 
diners cobrats, o com el solar del convent de 
Sant Francesc. Quina barbarie va fer el PP i el 
seu cap, sense cap, J. Moliner i porten sense 
pagar la seua malifeta, com devia fer-ho? 
Ja ho déiem fa temps que el PP de Vinares 
faria for<;a perqué el polígon intermodal es fes 
a Benicarló, com l'escola d'idiomes, i molts 
altres serveis oficials, que per capitalitat 
corresponen a Vinares. Ara, no és estrany, 
sembla que peral senyor Castejón abans que 
el poble que diu representar, esta el partit 
que li paga. 

20 mar~ 201 O 

Reunions acla ridores 

Esquerra Unida 

El passat dia 2 de mar<; Esquerra 
Unida de Vinares va mantenir 
una reunió amb el Partit Popular 
local. La reunió va ser sol·licitada 

per EU dintre de la seua estrategia Convocatoria 
Ciutadana. 
Després de més d'hora i mitja de reunió i un cop 
analitzada, hem conclos que el Partit Popular esta 
jugant a ser víctima. 1 esta jugant a aquest joc 
perqué encara noté assimilat que estan a l'oposició. 
Que no poden fer les coses com ells voldrien fer-Ies 
i que no assimilen que no les poden fer. 
El que tampoc no té ciar el PP és que en 
l'oposició hi ha moltes maneres de defensar els 
interessos de Vi na ros. Que els interessos no sois 
es defensen criticant i desqualificant tot allo que 
fa el govern de torn. Existeixen altres maneres 
que el PP pareix desconéixer o que eixa siga la 
tactica que vol utilitzar. 
En la reunió va quedar ciar la diferencia política, 
ideológica i de funcionament entre el PP i EU, 
tant en l'ambit de País Valencia Nacional i més 
accentuada encara en Vinares, ja que en cap 
moment hem acceptat la política practicada pel 
PP ni dins ni fora de I'Ajuntament. Vam deixar ben 
matisat que eixa política no és la correcta per al 
benestar i el bon funcionament del poble i que 
no beneficia a ningú. Matisació que no va ser cap 
obstacle per a la bona cordialitat, entesa i dialeg 
durant tota la reunió. 
El Partit Popular ha d 'aprendre a acceptar les 
derrotes, no poden estar contínuament fent 
patent l'exemple d'estas amb mi o contra mi. 1 
saber diferenciar la política del personal i el 
partit del poble. Un partit que aspira a governar 
el poble amb moltes possibilitats de poder-ho 
fer, no pot ni deu practicar aquesta política i 
utilitzar el tot s'hi val. 
Des d'Esquerra Unida tenim ciar que el PP és el 
partit més votat de Vi na ros, realitat que acceptem i 
respectem. Amb una ideologia i política totalment 
diferents i totalment en contra de la política del 
Partit Popular, si hi ha cap tema d'interés per al 
poble i la ciutadania i es compleixen les correctes 
normes en política, tindra el suport d'EU, perqué 
per a nosaltres i així ho estem i ho seguirem 
demostrant, primer és el poble que el partit 

Las mentiras sobre el Club Gastronómico de Vinarós y las 11 Jornadas Gastronómicas de la Galera 

Javier Ramos Díaz 

También podríamos llamar el club de los 
amigos del partido político actual en 
nuestro Ayuntamiento. 
Como asoc iado a este club me siento 
discriminado y apartado, no se ha convocado 
a todos los miembros a ninguna reunión , sólo 
a los que les interesa favorecer y ni siquiera 
han intentado ponerse en contacto telefónico 
o algo tan sencillo como mandar un mensaje. 
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Como excusa en la publicación anterior de 
El Diariet alegan que debido a la urgencia 
en la preparación del material no se ha 
podido contar con otros restaurantes. 
Primera mentira, sí han tenido tiempo 
de elaborar menús y hacerse las fotos de 
rigor ... Su lema es una apuesta del sector 
por dinamizar la actividad turística y 
ga stronómica . Segunda mentira , sólo 

benefician a los que promocionan 
quedando fuera de esta ayuda el resto de 
locales a los que no dejan participar. 
Puedo decir bien alto que llevo 25 años 
trabajando en la hostelería y nunca he 
necesitado la ayuda de ningún político para 
salir adelante, pero me ind ignan las mentiras 
y la manipulac ión con las que quieren ganarse 
a la gente. 



ACTUALITAT 

Atenent una petició ve'inal 

L'Equip de Govern ratifica el canvi 
d'ubicació deis extractors d'aire 
condicionat del mercat 

X. Flores 

Els aparells d'aire condicionat 
del remodelat mercat municipa l 
de Vinaros canviaran d'ubicació, 
segons va ratificar el dimarts l'equip 
de govern, que ha atés la demandes 
deis ve"lns del carrer de Santa Rita, 
que van censurar la proximitat de la 
instal·lació deis extractors als seus 
habitatges pel temor als possibles 
sorolls i les emissions d'aquests 
aparells. 
~alcalde de Vinaros, Jordi Romeu, 

regidor d'Urbanisme, Javier 

Balada, van confi rmar dimarts el 
que ja havia avanc;at el portaveu 
d'Esquerra Vinaros, Lluís Batalla, el 
dia anterior, així dones els extractors 
de la cl imatització s'insta l·laran sobre 
el sostre del mercat, pero a l'altre 
extrem de les zones posteriors deis 
habitatges del carrer de Santa Rita. 
Balada va explicar que "ara la 
modificació de projecte haura de 
presentar-se a pie'; apuntant que 
espera que tant el PP com el BLOC 
ho aproven. 

20 marc;: 2010 

Vinaros insta el Consell a modificar el pressupost pera les societats musicals 
X. Flores 

El pie de I'Ajuntament de Vinaros va 
aprovar una moció presentada pel PSPV
PSOE per instar la Generalitat Valenciana 
que modifique els pressupostos de 201 O 
en les partides de Cultura i Educació amb 
l'objectiu de no retallar el pressupost 
destinat a les societats musicals. 
La moció, que va ser votada de manera 
nominal favorablement pel PSPV, el PVI i 
el BLOC, mentre que el PP s'hi va abstenir, 
també instava l'administració autonómica a 
solucionar el deute pendent ambla Federació 
de Societats Musicals de la Comunitat 

REQUISITOS COMPRADOR 

Valenciana (FSMCV), que ascendeix a 145.000 
euros des del 2008. 
La regidora socialista Librada López va 
apuntar que la Generalitat "ha incomplit 
diversos convenis" amb les societats 
musicals, "fet que es tradueix en un deute 
amb elles" i va destacar que I'Ajuntament 
de Vinaros "ha mantingut la subvenció a 
la societat musical La Alianza". López va 
demanar que el Consell "fac;a un esforc; per 
ajudar les societats, atesa la gran tradició 
que hi ha a la nostra Comunitat i a Vinaros". 
Per la seua banda, el regidor popular Lluís 

Disponibilidad de ahorro para hacer frente al20% del precio de la vivienda (32.283 €) 

CARACTERÍSTICAS DE LAS VIVIENDAS PROTEGIDAS 
Vivienda de 3 dormitorios + 2 baños 

PRECIO DE VENTA: 119.569,35 € + 7% IVA* 
Fl NANCIACIÓN · rvA deis% a partir dell de Julio 

Plazo préstamo hipotecario: 25 años 1 Tipo de interés: Subsidiado 
Préstamo hipotecario y aval entregas a cuenta con Caixa Catalunya 
Entrega en efectivo, IVA incluido, por el comprador: 32.283 € 

SUBVENCIONES VPO Y SUBSIDIACIONES TIPO INTERÉS 
COMPRADOR A CARGO CCAA Y ESTADO 
Entre 15.000 € y 28.000 € 

Gandia va indicar que aquesta moció es va 
presentar "només amb la intenció de guanyar 
vots'; assegurant que "cap govern valencia ha 
fet tant com el PP per les bandes de música 
de la Comunitat Valenciana". L'alcalde, Jordi 
Romeu, va tancar el torn d'intervencions 
destacant que la FSMCV "només 
demana que la Generalitat complisca els 
compromisos adquirits", atés que és quité 
les competencies plenes per fer-ho. Romeu 
va criticar que la Generalitat "invertisca en 
grans esdeveniments i retalle despeses en 
tradicions". 

PLAZOS PROMOCIÓN 
Expediente de calificación provisional de 

fecha 6 de Noviembre de 2008 
Licencia de obras de fecha 17 de Julio de 2008 

Obra iniciada 
Entrega de llaves Septiembre 2.01 O 
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ACTUALITAT 

Ports fa obres de dragatge al port i aboca l'arena al Fortí sen se 
advertir-ha a I'Ajuntament 
Es per ll ongaran du rant dos mesos i es draga ran 40.000 metres cúbics d'a rena de qualitat que s'ut i litzara pera les platges 

Els trebal/s també han sorprés ciutadans i veins de la ciutat, que van veure com aquest tram de p/atja es tancava perque hi entressen maquines per amuntegar arena 

X. Flores 

Els vinarossencs van observar amb sorpresa la 
setmana passada l'aparició d'un gran forat de 
més de 50 metres de llarg amb arena negra a 
l'extrem de la part sud de ~a platja del Fortí, 
al costat del port. Es tracta d'unes obres de 
dragatge que esta duent a terme la Direcció 
General de Ports de la Generalitat, abocant 
l'arena recollida en aquest extrem de la platja 
del Fortí, tot i que sense haver-ho comunicat 
previament a I'Ajuntament de Vinaros, segons 
va lamentar el primer tinent d'alcalde i regidor 
d'Urbanisme, Javier Balada, que va mostrar la 
sorpresa que va tindre en primera instancia 
la corporació municipal en veure que es feien 
aquestes obres. 
Balada va criticar que des de la Generalitat "no 
tinguessen la sensibilitat d'avisar I'Ajuntament 
en el moment d'iniciar el dragatge que s'havia 
de fer aquesta obra. Des del ministeri ja s'han 
posat en contacte amb nosaltres, pero des de 
l'administració autonómica, que és qui havia de 
fer-ho, encara no': va lamentar. 
Els treballs també han sorprés ciutadans i ve"lns 
de la ciutat, que van veure com aquest tram de 
platja es tancava perque hi entressen maquines 
per amuntegar arena i posteriorment van 
contemplar que també s'havia fet un gran forat 
d'uns cinquanta metres de longitud. El ve·inat ha 
criticat el panorama poc atractiu que ofereix la 

platja davant la próxima Setmana Santa. 
Balada va explicar que el treball de dragatge 
el fa la Direcció de Ports i s'emmarca en les 
obres de remodelació del port. La Generalitat 
va haver de demanar autorització a Costes 
per abocar l'arena a la platja, atés que el 
Fortí és competencia del Govern central, 
segons va informar Balada. Segons el regidor 
d'Urbanisme, des del Ministeri de Costes, 
I'Ajuntament ha estat informat que és un 
vaixell situat en el transversal el que esta 
excavant material sota del nivell de l'aigua, i 
eleva arena fins a la superfície de la platja. "El 
que surt al Fortí és tot arena deis temporals, i 
ens han comunicat que estan fent analisis de 
manera constant", va apuntar. 

L'arena s'util itzara a les platges de Vinaros 
Les obres de dragatge del port que esta duent 
a terme la Generalitat duraran al voltant de 
dos mesos, amb la qual cosa el tram sud de 
la platja del Fortí, on s'aboca l'arena, estara 
parcialment tancat fins que es finalitze aquesta 
actuació. 
Fins al moment, la divisió d'explotació i 
conservació de Ports ha dragat al voltant de 
3.000 metres cúbics d'arena, quan esta previst 
que es dipositen al Fortí un total de 40.000 

metres cúbics. D'aquests, segons va explicar 
el regidor d'Urbanisme, Javier Balada, 30.000 
metres cúbics s'aprofitaran per a diferents 
platges de les costes nord i sud que necessiten 
aportacions d'arena, a més de la del Fortí, que 
rebra la major aportació. Els 13.000 metres 
cúbics restants s'enviaran 3,5 quilometres mar 
endins, segons va detallar. Balada també va 
aclarir que les obres de dragatge es realitzen 
a !'entrada de la bocana del port i que s'ha 
analitzat amb prospeccions el ti pus d 'arena que 
hi ha, la qual ha resultat ser de gran qualitat. 
"A partir d'aquestes prospeccions es va decidir 
traslladar-la a la platja del Fortí, atés que era 
arena molt aprofitable", va apuntar Balada . 
Quant al fet que l'arena sortia negra, cosa que 
els ve·lns van denunciar, Balada va explicar 
que " l'arena no estava oxigenada i en sortir a 
la superfície tenia aquest color, pero d 'aquí a 
pocs dies agafara el color de l'arena habitual ". 
Balada va insistir que "l'únic problema és que 
la conselleria no es va posar en contacte amb 
nosaltres, i per tant no sabíem el que estaven 
fent, i tota la informació de que disposem 
prové de la Direcció General de Costes". 
El portaveu del PP de Vinaros, Juan Bautista 
Juan, va indicar dimecres que la competencia 
de la platja del Fortí és del ministeri, "i per tant 
és qui hauria d 'haver avisat al consistori " 



20 mar<; 201 O 

ACTUALITAT 

Vinaros es promociona amb exit a S a nt Sebastia 
Gairebé 4.000 persones van part icipar en el concurs amb que el Patronat Munic ipal de Turisme vol premiar la visita al seu estan d 

La presencia a SEVATUR ha servit per promocionar la ciutat i la seua gastronomia davant el turista base. La regidora de 
Turisme, Mamen Obiol i /'alcalde, Jordi Romeu, van atendre els mitjans de comunicació 

Redacció 

El Patronat Municipal de Turisme de Vinares ha 
assistit per primera vegada al Saló Internacional 
de I'Evasió i del Turisme, SEVATUR, que se celebra 
a les instal ·lacions del Palacio Kursaal de Sant 
Sebastia del 12 al 14 de marc;. 
Es tracta d'una aposta decidida per part del 
Patronat Municipal de Turisme de Vi na ros que té 
com a finalitat principal la de donar a conéixer al 
públic base els atractius amb que compta aquest 
municipi costaner de la Costa deis Tarongers. 
Una assistencia que es va fer factible ambla 
presencia d'un estand propi al Pavelló del 
Patronat Provincial de Turisme en el qual les 
persones que s'hi aproximaven cone1x1en 
de primera ma les propostes d'aquesta 
destinació turística. 
La regidora de Turisme a I'Ajuntament de Vinares, 
Mamen Obiol, ha destacat la importancia de 
poder arribar encara més al turista base, per la 
qual cosa han entés necessaria la seua presencia 
a SEVATUR. Obiol ha manifestat que "Vinares és 
una destinació turística amb una gran puixanc;a 
que pretén donar-se a conéixer en mercats com 
el de Sant Sebastia que té una gran importancia 
estratégica pera nosaltres". 
Els principals punts de la destinació turística de 
Vinares que vol donar a conéixer al públic de 
SEVATUR es basen principalment en una oferta 
gastronómica marinera de qualitat. 

Una oferta que es fonamenta en el prestigi que 
té un producte tan exquisit com és el llagostí 
que és un referent en la costa mediterrania. 
Com a prova d 'aixo, el municipi de Vinares 
celebra anualment un Concurs Gastronomic 
d'ambit estatal dedicat a promocionar la cuina 
elaborada que té el llagostí com a element 
principal. 
Per la seua banda, !'alcalde de Vinares, Jordi 
Romeu, ha expressat la seua satisfacció per 
la presencia de la ciutat al Saló Internacional 
de I'Evasió i del Turisme, SEVATUR. Romeu ha 
indicat que "considerem que la tasca de donar 
a conéixer Vinares ha sigut ben rebuda per la 
gran quantitat de persones que s'han apropat 
fins al nostre estand per tal de conéixer de 
primera ma els nostres atractius". 1 és que 
gairebé quatre mil persones han participa! 
en el concurs amb que el Patronat Municipal 
de Turisme vol premiar, després de visitar 
el seu estand, amb el sorteig gastronomic 
de dos caps de setmana per a dos persones 
amb allotjament i desdejuni i dinar o sopar a 
escollir. Romeu ha recordat que les dades que 
maneja el consistori assenyalen que el turista 
base representa el 9% del total de visitants 
espanyols que visiten Vinares. 
Per aixo, el Patronat Municipal de Turisme ha estat 
present en aquesta tira per potenciar la destina-

Es van sortejar dos caps de setmana gastronomics 
La millor manera de poder conéixer una 
destinació turística de la categoría de Vinares 
és poder visitar-la i aprotitar l'ocasió per 
degustar les seues atractives propostes que 
disposen d'una oferta gastronómica marinera 
de qualitat. 
D'aquesta manera, el Patronat Municipal de Turis
me va premiar la visita a l'estand de Vinares amb 
la iniciativa de sortejar dos caps de setmana gas
tronomics per a dos persones amb allotjament i 
desdejuni més dinar o sopar a escollir. 
Una proposta que va comptar amb la 
col·laboració del Restaurant Rafello Cristalero, 

ció turística del municipi en el País Base on ja esta 
presenten la tira que se celebra a Bilbao. 
El turista base aprecia singularment destina
cions turístiques com el cas de Vi na ros perdis
posar d'una gastronomía marinera de qualitat, 
amb platges i cales tranquil ·les i amb una am
plia oferta d'activitats peral turisme familiar. 
També va aprofitar l'ocasió !'alcalde de Vinares 
que, juntament amb la regidora de Turisme, 
Mamen Obiol, han representa! el municipi , per 
explicar algunes de les singularitats de la ciutat. 
Així mateix, Romeu va poder explicar la relació 
que mantenen amb el municipi de Sant 
Sebastia, no debades es va celebrar fa anys una 
presentació d 'aquest concurs gastronomic en el 
mateix Palacio Kursaal. Relació que arriba al fet 
que un deis cuiners més reconeguts, com és el 
cas de Martín Berasategui, que va ser membre 
del jurat, creés un plat, Langostinos de Vi na ros 
al carbón, coma homenatge a Vinares. 

el Restaurant Catering del Maestrat, I'Hotel 
Vinares Playa, així com I'Hotel Nou Casablanca. 
Per donar a conéixer aquesta proposta entre 
els assistents a la tira SEVATUR de Sant Sebastia 
dos joves equipats amb la marca turística 
van pujar en dos segways (patinets electrics 
d'autobalanceig). Va ser una manera de cridar 
l'atenció deis visitants a la tira de Sant Sebastia 
que va facilitar de manera notable el seu interés 
a participar d'aquesta iniciativa. 
Els participants en aquest sorteig podran 
consultar el resultat a la pagina web www. 
turisme. vinaros.es. 
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ACTUALITAT 

El PSPV-PSOE acusa l'oposició d'intentar "trencar" la tasca 
municipal ambla rebaixa salarial 
L'alcalde retira al BLOC l'a ssessora i el teléfon móbil 

X. Flores 

El secretari general del PSPV-PSOE a Vinarós, Juan 
Antonio Beltrán, va acusar dilluns el PP d"'intentar 
entorpir la bona marxa de I'Ajuntament" després 
d'haver aprovat amb el suport del BLOC una 
substancial rebaixa de les retribucions deis 
regidors. 
"Fa 7 anys que hem posat l'urbanisme a favor 
de la ciutat, fet que s'ha tradu'lt en moltes obres 
realitzades, una cosa que el PP no pot permetre 
i per aixó han entrat en el ridícul deis salaris'; va 
assegurar Beltrán, que va qualificar la moció com 

"un atac desesperat i despietat per desestabilitzar 
I'Equip de Govern': 
Segons els socialistes, la rebaixa en un 50% del 
salari de !'alcalde "és un escarni'; mentre que 
l'eliminació de la dedicació exclusiva de Balada "és 
un intent deis populars per trencar les carnes del 
PVI, ja que el PP aspira a governar en majoria': 
A més, el secretari general socialista va considerar 
que els costos de funcionament de I'Ajuntament 
podrien fins i tot augmentar després d'haver-se 
aprovat la rebaixa de retribucions, indicant en 
aquest sentit que hi haura comissions que hauran 
de realitzar-se a la tarda, amb el conseqüent 
increment d'hores extres per pagar el funcionariat. 
Beltrán va considerar el fet que tos el regidor 
Ernesto Molinos qui defensés la moció presentada 
pel PP com "una mesura per cremar un segona 
fila per salvaguardar el seu líder, que és qui la va 
promoure". 
Finalment, va apuntar que ''!'única forma legal i 
lícita per truncar I'Equip de Govern és que tacen 
una moció de censura; la resta és anar contra el 
progrés'; al mateix temps que va arengar I'Equip 
de Govern "perque continue treballant amb la 
mateixa intensitat passe el que passe i fins al final'; 
apuntant que "ja veurem qui es desgasta més': 

El BLOC perd l'assessora i el mobil 

Les primeres conseqüencies de l'aprovació de 
la moció no s'han fet esperar. L'alcalde, Jordi 
Romeu, va signar el dimarts la retirada de 
l'assessora municipal amb que comptava el BLOC 
i el telefon móbil que disposava el seu regidor, 
Domenec Fontanet, segons va informar Beltrán. 
El secretari general socialista va recordar que el 
regidor nacionalista "va demanar al principi de 
la legislatura poder arribar a cobrar 1.650 euros 
mensuals, i el sistema de retribucions va haver de 
distribuir-se a partir d'aquesta quantitat': 
Beltrán va criticar la política del BLOC, qualificant-lo 
com "un partit que predica una política d'esquerres 
pero que és realment de dretes" i va assegurar que 
a Vinarós les seues actuacions són "incoherents" i 
que "fins i tot arriba a l'esperpent amb les seues 
actuacions': 
En aquest sentit, va posar com a exemple el seu 
posicionament en el tema de l'adequació de la 
Colonia Europa, "perque quan vam presentar al 
pie les bases d'execució, va votar-hi en contra" o 
en la remodelació del mercat municipal "on, d'una 
banda, promouen l'aire condicionat i, de l'altra, hi 
posen tots els obstacles". 

El BLOC estendra la m oció per baixar les retribucions a Benicarló i Peníscola 
"E l PP ha de demostrar que a Vinarós no es va fer per una venjanc;:a política", apunta el secretar i comarca l, Joan Mane l Ferrer, mentre 
el secretari local, Jordi Moliner, di u que el BLOC ja no esta obl igat a garantir la governabi li tat 

X. Flores 

El secretari comarcal del BLOC, Joan Manel 
Ferrer, va anunciar dilluns que la formació 
nacionalista presentara en les prox1mes 
sessions plenaries la mateixa moció que es va 
presentar a Vinarós, encara que aquesta vegada 
per rebaixar les retribucions de tots els regidors 
de Benicarló i Peníscola. 
"Veurem si el PP d'aquestes localitats, que 
governen en majoria absoluta, segueix la 
mateixa coherencia política que a Vinarós i es 
rebaixen els sous'; va apuntar, afegint que "allí 
no els fa falta el vot del BLOC, així dones el PP 
ha de demostrar que a Vinarós no es va ter per 
una venjanc;:a política sinó per la conjuntura 
económica", va apuntar. Ferrer va indicar que 
la intenció del BLOC "també és arribar a reduir 
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sous en la Diputació i la Generalitat, perque és 
una qüestió de solidaritat ambla ciutadania". 
D'altra banda, el secretari comarcal del BLOC, 
que va acusar Romeu de "no haver cuidat" 
I'Ajuntament, li va demanar que "dimitisca si no 
pot realitzar el seu treball coma alcalde cobrant 
menys diners". 
Per la seua part, el secretari local del BLOC, 
Jordi Moliner, va assegurar que !'alcalde "ha 
trencat el pacte que mantenia amb el BLOC i 
que el va dura l'alcaldia", en donar de baixa 
el telefon móbil i acomiadar l'assessora 
municipal que tenia el seu regidor "amb 
!'excusa d'una retallada de despeses", i que 
després d'aquesta decisió "no estem obligats 
a assegurar la governabilitat ni a donar- los 
suport en certes coses". En aquest sentit, el 
BLOC, que va demanar la readmissió de la seua 
assessora, també va recordar que els regidors 
de I'Equip de Govern "també tenen telefon 
móbil a carrec del consistori i hi ha dos carrecs 
més de confianc;:a en el consistori". Moliner 
va insistir a no reconeixer els socialistes, 
deis quals va dir que "governen d'esquena a 
la ciutadania" i va apuntar que "sabíem que 
Balada estava en política per guanyar diners, 
pero no que Romeu també hi estava, com 
es va demostrar en el pie". Moliner també 
va ter consideracions sobre alguns regidors . 
Així, de Balada va dir que "ell sí que es va 
vendre pactant cobrar 3.650 euros al mes per 

donar I'Ajuntament a Romeu ", mentre que de 
!'alcalde va apuntar que "ha de demostrar 
que és socialista i obrer repartint la riquesa ". 
Sobre la portaveu del PVI, Mamen Obiol, que 
va demanar que Fontanet s'assegués en el 
próxim pie al costat del PP, va indicar que "ja 
estem asseguts amb el PVI, que és la dreta 
més rancia". Moliner també va assegurar que 
abans que es presentés la moció per rebaixar 
les retribucions van parlar amb el regidor 
d'Hisenda, Juan Antonio Beltrán, "i se'ns va 
riure a la cara", mentre que la setmana del pie 
"Fontanet va parlar amb ell i li va contestar 
que impugnarien la moció". 
Finalment, el president del BLOC i diputat 
autonómic, Josep Maria Pañella, va contestar 
les acusacions socialistes en el sentit que són 
un partit de dretes, que "es tracta només d'una 
manera de desviar l'atenció". Pañella va assegurar 
que I'Ajuntament "esta paralitzat fa mesos, 
com a mínim en el tema de pressupostos, que 
encara no han estat presentats", situació que va 
atribuir "al fet que hi ha una veu crítica que es 
di u Domenec Fontanet". Segons Pañella, Romeu 
"ha menyspreat qui li va regalar l'ajuntament a 
canvi de res i té el vot decisiu", i va criticar que 
es diga que Fontanet va demanar 1.650 euros 
mensuals indicant que "si el BLOC hagués venut 
l'ajuntament no estaria cobrant 1.650 euros per 
assistencies, sinó un gran despatx, un exercit 
d'assessors i un sou similar al de !'alcalde". 
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ACTUALITAT 

La moció de la rebaixa salarial, pendent de llinforme jurídic-consultiu 
· Rome u d i u qu e el so u de !'a lca ld e passa ra a se r 'mileuri st a' 

· Asseg ura que Ju an "és el prin cipa l in st iga dor de la m oc ió, pero esta am aga t'' 

· In sta Pañell a a p resent ar la moció a To rreblan ca 

X. Flores 

L'alcalde, Jordi Romeu, va informar dimarts que 
la moció de la rebaixa salarial aprovada en pie pel 
PP i el BLOC esta seguint la tramitació habitual, 
encara que va recordar que la moció "afectava 
persones" i no comptava amb els preceptius 
informes de Secretaria ni d'lntervenció. "Si 
Secretaria i lntervenció haguessen certificat que 
la moció és correcta, perfecte, pero no és així'; 
va apuntar el primer regidor, recordant que 
"en aquest cas precís la moció té repercussions 
de dret'; per la qual cosa hi ha diverses vies 
en que I'Equip de Govern pot actuar, posant 
com a exemple la petició d 'un informe jurídic
consultiu, un recurs administratiu i fins i tot la 
presentació d'un contenciós. 

"Oportunisme i demagogia" 
D'altra banda, Romeu es va mostrar "totalment 
d 'acord amb !'alcalde de Benicarló, Marcelino 
Domingo, que va qualificar la proposta de 
la moció per a la rebaixa de les retribucions 
- anunciada pel BLOC allí i a Peníscola
de "demagógica i oportunista". "M'han 
tranquil ·l itzat molt les paraules de Domingo", 
va apuntar Romeu, que va afegir que per a ell 
la moció també és "clarament oportunisme i 
demagogia". "M'hagués semblat perfecta la 
moció si perdurés en el temps, pero em temo 
que caduca quan f inalitze aquesta legislatura '; 
va assegurar el primer regidor vinarossenc. 
Romeu es va preguntar per que el portaveu del 
PP, Jua n Bautista Juan, al qual va apuntar com 
a principal instigador de la moció, "esta amagat 
en un tema tan transcendent ", considerant que 
es tracta d'una tactica per evitar desgastar-se. 
Segons el pr imer regidor, "hauria de ser Juan 
qu i dugués aquesta moció a altres poblacions 
i també a la Dipu tac ió i les Corts, perque siga 

una línia política del PP, perque en cas contrari 
significa que aixo és clarament un enfrontament 
personal ". Després de les manifestacions de 
Domingo, el primer regidor vinarossenc va 
apuntar que espera ara "amb ansietat" en quin 
sentit es pronuncia !'alcalde de Peníscola, 
Andrés Martínez, encara que va vaticinar que 
"creiem que sera en el mateix sentit que el de 
Benicarló, i llavors ens preguntarem que fara el 
PP i el regidor del BLOC que va donar suporta 
aquesta moció a Vinaros". 
L'alcalde també va criticar que el diputat 
autonomic nacionalista i president del BLOC, 
Josep Maria Pañella, "haja vingut de fora a 
donar-nos llic;:ons de democracia'; preguntant
se "per que no presenta aquesta moció a 
Torreblanca". 
Sobre la decisió de retirar el telefon mobil i 
l'assessora del BLOC, Romeu va assegurar que 
es tracta de decisions "per fomentar l'estalvi". 
L'alcalde va informar que des de I'Ajuntament 
"continuaran impulsant-se mesures per tal de 
retallar despeses, com per exemple el foment 
de l'estalvi energetic a l'ajuntament". 
D'altra banda, Romeu va negar que I'Ajuntament 
estiga paralitzat com va apuntar Pañella . En 
aquest sentit, va recordar que la ciutat "esta 
immersa en l'execució d 'obres que superen 
l'import deis 30 milions d 'euros". 
"No entra en cap cap que un ajuntament que 
estiga gestionant unes actuacions per aquesta 
suma no t inga treball com s'ha volgut vendre ni 
necess ite a ningú al capdavant", va indicar. 

So u 'mileurista' 
Romeu també va voler aclarir que els 24.000 
euros anuals que la moció va aprovar per 
ret ribu ir el seu carrec de ded icació exclusiva 

coma alcalde és una quantitat bruta "que inclou 
la cotització, els costos de la seguretat social 
i les pagues extraordinaries que comporten 
qualsevol nomina'; i que per tant suposa que 
aquesta dedicació exclusiva "siga mileurista". 
"No passa res, pero no es poden dir mentides'; 
va indicar, recordant que mentrestant, els 
regidors que no tenen dedicació exclusiva, 
"cobren el salari de la seua feina i a més una 
gratificació del seu treball a l'ajuntament". 
L'alcalde va recordar que "els membres que 
tenim dedicació exclusiva renunciem al nostre 
treball" i que ell, coma funcionari pot reintegrar
se en el seu lloc com a professor, mentre que 
Balada "quan acabe l'exclusivitat, fins que no 
transcorra un termini de dos anys, no podra 
exercir cap professió ni treball que haja tingut 
una vinculació amb l'ajuntament ". 
Romeu també va manifestar que no accepta 
"que vinguen a donar llic;:ons del fet que es 
cobra més o menys, diputats provincials 
que no han renunciat a la seua g ratificació 
municipal i cobren un salari en una altra 
administració. El mínim que poden fer és 
callar o pred ica r amb l'exemple". 
L'alcalde va concloure instant alguns regidors del 
PP, com Juan Bautista Juan, Mariano Castejón o 
Luis Gandia, "a treballar a l'ajuntament en les 
mateixes cond icions d'exclus ivitat en que estem". 



ACTUALITAT 

El PP acusa I'Equip de Govern de defensar 
"descaradament" el se u salari 
Juan considera que presentar una moció de rebaixa sa larial a Peníscola "seria 
demagóg ic perqué s'hi van aprovar de manera unanime les retr ibuc ions" 

X. Flores 

El portaveu del PP de Vinares, Juan Bautista Juan, 
va acusar dimecres I'Equip de Govern de defensar 
"a ultranc;a" els seus salaris després d'haver 
informat !'alcalde, Jordi Romeu, que recorreran 
tates les vies perque la moció no prospere. 
Segons Juan, les manifestacions de Romeu "són 
una mostra d'intolerimcia, perque es tracta d'un 
acord de pie en el qual es va guanyar per 11 vots 
contra 1 O': 
Segons el portaveu popular, "un ajuntament no 
pot dependre tant deis salaris': i va recordar que 
"les retribucions continuen existint ". 
Juan també va apuntar que en la seua opinió els 
salaris que es cobraven a l'ajuntament "estaven 
totalment desfasats" i va considerar que va ser 
el mateix Equip de Govern "qui ens va convidar a 
presentar aquesta moció quan Balada va dir que 

no hi havia feina en els Serveis Tecnics". 
El portaveu popular va criticar que l'argumentari 
de Romeu "estigués basat en atacs personals': 
en indicar que hi ha diputats que cobren de dos 
administracions, sense renunciar a la gratificació 
de l'ajuntament, i li va recordar que "també el 
regidor d'Hisenda, Juan Antonio Beltrán, és 
diputat i no ha renunciat a la seua percepció en 
el consistori". 

Ben icarló i Peníscola 
D'altra banda, també va censurar que Romeu cités 
!'alcalde de la població ve'ina de Benicarló, tot i que 
va donar suport a les declaracions de Marcelino 
Domingo, que va indicar que la presentació d'una 
moció de rebaixa de salaris a Benicarló seria 
"demagógica i oportunista". "Ho seria, perque 
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all í !'alcalde no té dedicació exclusiva i, per tant, 
no és una situació comparable': va assegurar el 
portaveu popular, que va afegir que "nosaltres 
estem parlant de la conjuntura de I'Ajuntament 
de Vinares, perque probablement a l'ajuntament 
d'una altra població hi ha altres acords i altres 
configuracions de retribucions". 
En aquest sentit, va apuntar que "a Peníscola 
les retribucions es van votar a favor de manera 
unimime i seria demagógic que s'hi presentés 
una m oció per rebaixar-les perque tots hi estaven 
d'acord, mentre a Vinares el PP hi estiJVem en 
contra i hem mantingut el nostre criteri ". 

Esquerra-Vi na ros denuncia un tracte discriminatori per negar-se-li la 
participació en el Dia del Llibre 
Bata ll a no compa rteix la reta llada de les ret ri buc ions 

X. Flores 

El portaveu d'Esquerra-Vinarós, Lluís Batalla, va 
denunciar el dilluns un tracte discriminatori per 
part de la Regidoria de Cultura de I'Ajuntament 
després d'assegurar que se li ha negat la 

participació en la Fira del Llibre "amb l'argument 
que la cultura no es pot polititzar i que l'any 
passat va haver-hi gent que es va ofendre amb 
l'actuació de Xavi Castillo", argumentació que va 
considerar "u na excusa". 
Batalla va demanar explicacions a la regidora 
de Cultura, María Dolores Miralles, referent a 
aixó, després d'haver anunciat el BLOC que sí 
que estara present en la Fira, per la qual cosa va 
etzibar "que reconsidere la seua decisió i abriga 
les portes a la llibertat d 'elecció, a la cultura, a la 
cultura política i a la diversitat". 
A més, va lamentar que Esquerra-Vinares, que 
participa des de fa 7 anys en la Fira, "des de fa tres 
hem hagut de fer favors o oferir actuacions per 
vindre': perla qual cosa "aquest any hem dit prou': 

Canvi deis extractors de l'aire del mercat 
D'altra banda, Batalla també va anunciar que els 
serveis tecnics municipals han decidit canviar 

la ubicació de les maquines d'aire condicionat 
del remodelat mercat municipal, com havien 
sol·licitat els ve'lns del carrer de Santa Rita. 
Ara, Batalla pregunta si s'utilitzaran amb alguna 
altra finalitat les dependencies que inicialment 
devien acollir aquests aparells. 

Retribucions 
En un altre ordre de coses, Batalla va assegurar 
que no comparteix la decisió presa pel PP i el 
BLOC de reduir les retribucions en els termes 
amb que la moció esta aprovada. Batalla va 
apuntar que "si la crisi a Vinares depén del sou 
de dos persones, potser hem trobat en el regidor 
del PP Ernesto Molinos el Nobel del riure o de 
l'economia, no ho sé". 
Batalla també va apuntar que les sessions 
plenaries "s'estan convertint en un circ " i, per 
tant, que "s 'hauria de posar preu a les entrades 
per rendibilitzar-les". 



ACTUALITAT 

El pagament d'indemnitzacions 
minvara les inversions peral 201 O 
Juan acusa de fa lta de previsió i diu que els pressupostos estan 
paralitzats perno haver consensuat l'oferta de persona l 

X.Fiores 

L'Equip de Govern de I'Ajuntament 
de Vinaros continua en plena 
elaboració deis pressupostos peral 
201 O. En aquests moments, segons 
el primer regidor,Jordi Romeu,s'esta 
ajustant el capítol d'ingressos, que 
estara condicionat "per l'important 
handicap del pagament de grans 
indemnitzacions que ascendeixen 
al voltant de 2 milions d'euros". 
Entre elles, Romeu va citar que 
ha de fer-se efectiu el pagament 
estipulat pel tribunal de preu 
just per al solar deis antics jutjats. 
"Les inversions se'n ressentiran 
molt, perque cal recordar que en 
anys economicament normals 
el consistori invertia sobre els 
dos milions d'euros'; va recordar 
Romeu, "ambla qual cosa les cartes 
als reis mags -amb referencia a 
les propostes del PP- hauran de 
condensar-se i ve u re que en queda". 
El primer regidor va advertir que 
aquestes indemnitzacions "han de 

pagar-se perque en cas contrari 
el particular podria impugnar els 
pressupostos, fet que paralitzaria 
l'activitat municipal". El primer 
tinent de l'alcalde, Javier Balada, 
va concloure que "no cree que els 
comptes s'aproven per unanimitat". 
Per la seua banda, el portaveu del 
PP, Juan Bautista Juan, va apuntar 
que aquestes declaracions de 
Romeu "demostren una falta de 
previsió, atés que l'expedient de 
l'edifici deis antics jutjats, situat a la 
p lac;:a de Sant Antoni, ve des de l'any 
2003". "Si no hi ha planificació i es 
malgasta l'aprofitament urbaníst ic 
després no hi ha diners per plantar 
cara a aquestes expropiacions". 
Segons Juan, I'Equip de Govern 
"hauria d'haver previst amb 
anterioritat les despeses'; i va 
qualificar les declaracions de 
!'alcalde d"'excuses" argumentant 
que I'Equip de Govern "ha venut 
molt patrimoni utilitzant-lo per a 
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L'expropiació de l'edifici deis antics jutja ts és una de les indemnitzacions que caldra pagar 

una despesa que potser no calia, i 
ara es troben en aquesta situació". 
D'altra banda, Juan va atribuir que 
no s'hagen presentat encara els 
pressupostos "a la incapacitació 
de I'Equip de Govern de presentar 
una oferta de personal i una oferta 
pública d'ocupació que estiga 
consensuada i adaptada a les 
necessitats reals". El president del 
PP local va assegurar que Romeu 
va obviar dir que els pressupostos 
estaven paralitzats perque 
l'oposició es va mostrar en contra 

que I'Equip de Govern "volgués 
crear cinc noves places de monitors 
conserges per tal d'eliminar les 
que en aquests moments estan 
treballant'; una fet que va atribuir a 
"un embolic monumental creat per 
la regidora d'Esports". Així mateix, 
Juan va dir que I'Equip de Govern 
també ha volgut crear tres noves 
places de caps de departament, a 
la qual cosa "li vam dir clarament 
que aixo és solament la voluntat 
de col ·locar tres persones per part 
del PSOE o el PVI ". 
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ACTUALITAT 

La Taula del Sénia adequa camins rurals 

16 

INTEIESADOS EN ALQUIW 
LLAMAR: 

X. Flores 

Aquesta setmana s'han iniciat les obres de mi
llora de camins rurals impulsades per la Man
comunitat de la Taula del Sénia a través d'un 
conveni amb el Ministeri d'Agricultura. 
Una vegada complerta tota la tramitació i després 
de la reunió de la comissió de coordinació, 
s'han iniciat les obres en les tres províncies, 
concretament les primeres actuacions se centren 
en els municipis de Rossell a Castelló, Freginals a 
Tarragona i Vall -de-roures a Terol. 
A Rossell l'actuació se centra en la millora del 
camí que uneix aquesta població amb Vallibona. 
Unes obres de millora que executa !'empresa 
estatal Tragsa. 
Aquesta és l'última de les tres anualitats del 
conveni signat entre la mancomunitat i el 
ministeri . Des del Govern central s'hi han 
aportat un total de 11,7 milions, el 90% del 
pressupostat en el conveni per als tres anys, i 
la resta ho aporta la mateixa mancomunitat. 
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Alex ya tiene 4 años. 
El lunes lo celebró rodeado 
de familia y amiguitos. 
Muchas felicidades Álex. 
En la foto su madre Maria 
Ángeles y Álex su hijo. 

RmigOS del bar Los tertulinaos preparando el día del Padre 

RmigOS Fin de año en Roquetas de Mar 

¡Rnimo! 
esperamos 
que te vaya 
muy bien 
en tu nueva 
zapatería 

El grupo folklórico 

Les Camaraes infor

ma que todos los 

lunes y miércoles del 

mes de marzo, de 17 

a 18.30 h, los niños 

y niñas que deseen 

aprender a bailar se 

pueden inscribir en 

el local social, sito en 

el paseo Colón, n. 4. 

La junta 
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Entrega de premios a los carteles ganadores 
!Salvador Quinzá Macip 

El pasado sábado, se hacía entrega a los 
premios de los carteles ganadores de esta 
Semana Santa 201 O. 
Haciendo un poco de memoria, el pasado 21 
de noviembre de 2009 se procedía a la elección 
quedando el resultado el siguiente: 
Cartel ganador: "Sin título" confeccionado por el 
vinarocense Sebastián Casanova Fábrega con un 
total de 1 O votos. 
Cartel finalista : Comí de la Creu, confeccionado por 
David Aguado Aixalá, con un total de 3 votos. 
Por parte de las autoridades civiles, se contó con 
la presencia de la concejala de Cultura, María 
Dolores Miralles. Por parte del clero, éste estuvo 
representado por el párroco de la parroquia de 
Santa Magdalena, mosén Cristóbal Zurita Esteller. 
El presidente de la Junta de Cofradías, Pere 
Suquet Sala, nos ofreció como todos los años un 
interesante discurso: 
"El Sr. Alcalde ha indicado que las dos fiestas 
que se han celebrado en los últimos días han 
sido fiestas que hacen 'pueblo"'. También nos 
comunica en su próximo sal"uda que saldrá 
impreso en el libro de actos de estas fiestas de 
Semana Santa, "que es una de las tradiciones 
más emblemáticas de este pueblo". 
Continuaba el presidente en su discurso: "La 

r lr t el t ¡l t j f' r r r' 

Semana Santa de Vinares también es y hace 
pueblo, ya que se ha creado un patrimonio cultural 
a lo largo de muchos años, el cual debería estar 
con toda dignidad dentro de un museo, ya que las 
personas que dieron inicio a la adquisición de las 
tallas, algunas auténticas joyas de arte, han hecho 
más grande el patrimonio cultural de nuestra 
ciudad. Incluso en la actualidad los hermanos 
mayores y cofrades, siguen trabajando por hacer 
esta Semana Santa más grande y más importante. 
Por lo tanto, debería ser más apoyada por las 
autoridades y por las gentes de nuestra ciudad. 
Terminaba su discurso Suquet con las siguientes 
palabras: "Las procesiones de Semana Santa son 
para hacer pueblo, y qué bonito sería que a la 
vez, también participara una gran mayoría de 
nuestra ciudad". 
Al finalizar estas palabras sinceras y emotivas por 
nuestro presidente, se procedió a la entrega de los 
premios que fue la siguiente: 
Primer premio: entrega de placa conmemorativa 
y talón de 600 €. 
Finalista: entrega de placa conmemorativa. 
Los premios fueron entregados por la concejala de 
cultura, María Dolores Miralles, y por el presidente 
de la Junta de Cofradías, Pere Suquet. Finalmente, 
se dio el acto por finalizado. 

Cartel ganador, "Sin título; diseño de Sebastián Casanova 

Cartel finalista, Ca mí de la Creu, diseño de David Aguado 

La Pirámide 
Vinares 

Ya estamos abiertos 

__) 
¡Te esperamos! Tel. 964 40 15 37 



Sebasti"án 
Casanova Fábrega, 
ganador del concurso de carteles de 
Semana Santa 2010 

1 Salvador Quihzá Macip 

Sebastián Casanova Fábrega es un joven 
arista ya conocido en esta Junta de 
Cofradfas, ei cual hace años que concursa 
en esta modalidad. Concretamente, el 
pasado año 2006 y con el trtulo Pietat, 
ya fue finalista. A él le dirigimos las 
siguientes preguntas, a las cuales nos 
contesta con la espontaneidad de un 
artista joven como él. 

Sebastián, ¿desde cuándo se inicia tu afición 
al dibujo, o más concretamente al arte? 
Pues desde pequeño que ya me gustaba pintar 
en cualquier papel que encontraba poniendo 
toda mi imaginación como niño. Recuerdo que 
me presentaba a todos los concursos que podía. 
Fueron mis maestros los que comunicaron a 
mis padres que se tendrían que preocupar que 
para el día de mañana, si a mí me continuaba 
gustando el dibujo, pudiera realizar bajo este 
aspecto mis estudios profesionales. 

¿Cuáles han sido los estud~os que has 
realizado hasta nuestros días? 
Soy licenciado en Relaciones Públicas y también 
licenciado en Bellas Artes, que es la última 
carrera que finalicé en el año 2009. Mi intención 
es dedicarme profesionalmente a ejercer como 
ilustrador y diseñador. 
Tu obra, que es preciosa y ha conseguido el 
primer premio, no lleva título. ¿nos puedes 
explicar qué representa y qué quiere decir el 
cartel que has realizado? 
Quise representar un poco el misterio que 
representa la Semana Santa de Vinaros y sus 
pasos, esto con una forma diferente como se 
suele presentar, que es el Cristo, la Virgen y la 
corona de espinas. Mi idea fue representar todo 
este significado de forma impactante, y querer 
llamar la atención. Sobre lo de no llevar título, 
supongo que debo tener más buenas facultades 
en dibujar que en colocar títulos a mis obras. 
Ya son varios años que te presentas a este 
concurso, concretamente en el año 2006 

ya quedaste finalista con la obra Pietat. 
¿Suponemos que te seguirás presentando 
tras el éxito del mismo? 
Pues la verdad es que viendo el buen 
éxito obtenido, esto te da ganas a seguir 
presentándote en este concurso, ya que 
creo que por otra parte es también bueno 
personalmente y profesionalmente. 
¿Deseas añadir alguna cosa más para 
finalizar esta entrevista? 
Pues que si hay alguien que tenga interés en 
seguir mi obra, puede realizarlo por medio de 
Internet en mi página www.sebascasanova. 
com. Aprovecho también para dar las gracias a 
todo el jurado que ha votado mi obra y que, por 
lo tanto, le ha gustado, estoy muy agradecido y 
muchas gracias. 

Te felicitamos por este artístico cartel que nos 
anunciará la próxima Semana Santa 201 O, 
y te animamos a seguir concursando e ir 
superándote en tu carrera profesional. 



Educación en USB 

Hace un par de años el colegio Misericordia 
de Vinarós empezó con un nuevo e innovador 
proyecto educativo: la uti lización práctica en el 
au la de modernos sistemas de pizarras digitales 
interactivas (PDI) . Había so lo un par de colegios 
en toda España que aplicaban estos métodos de 
forma habitual. El colegio de Ariño, en la provincia 
de Teruel, que fue protagonista de un programa 
especia l en televisión y el co legio SantJosep de Sant 
Sadurní d'Anoia. Algunos maestros y maestras del 
Colegio Misericordia visitaron esas aulas. La forma 
de trabajo era ambiciosa. Se trataba de una 
metodología nueva y totalmente distinta de lo 
habitual, pero extraordinariamente importante 
por la motivación que proporcionaba a los 
alumnos en estos tiempos relativamente 
difíciles. En la pizarra se puede trabajar igual 
que en las clásicas de tiza, pero además lo que 
se hace allí, el gráfico, el titulito, el dibujito, 
la frase ... se puede guardar en un ordenador 
para aprovecharlo en otra ocasión. Se puede 
conectar a Internet y nos aparece en la pizarra 
todo ese mundo aparentemente infinito de 
información, del río, de la montaña, del paisaje 
que estamos dando en el tema de geografía ... 
de la disección de un animal que nos interesa 
en un tema de ciencias de la naturaleza ... 
todo, todo lo que le puede interesar al maestro 
para mostrar en una clase y hacerla así más 
motivadora, más atractiva, interesante y eficaz 
ante sus alum nos. Mostrar lo · primero en la 
pizarra para que lo aprendan mejor después. 
Eso ya está ahí, ahora fa ltaba la segunda parte . 

..... ,..rl~ . • 

Ahora hace falta que los maestros cambien y 
adapten su metodología y sus materi ales. Que las 
editoria les puedan proveer los recursos necesarios. 
Eso es una labor que no puede hacerse de hoy para 
mañana, ni siquiera de un curso para otro. Hoy las 
PDI, las pizarras dig itales interactivas ya están ahí. 
De los 6.000 euros que va lían hace tres años a poco 
más de 1.000 euros que va len ahora. Hoy adornan 
ya buena parte de las au las de algunos colegios. 
La segunda parte ya casi la tenemos también, 
que haya materia les y maestros suficientes para 
hacerlas útiles y rentables. Durante el curso 
pasado, al principio había editorial que tenía tan 
sólo 2 lecciones adaptadas a las PDI; al final del 
mismo curso la misma editorial tenía ya más de 20 
lecciones adaptadas. 
Bien, falta la tercera parte, la más importante, que 
los alumnos se adapten también. En el colegio 
Misericordia se ha iniciado esta tercera fase. Hace 
falta habituar también a nuestros alumnos para 
que hagan sus trabajos en su ordenador y no 
en sus libretas y que cuando lleguen a clase y la 
maestra les pida el trabajo, saquen su USB, lo 
metan en el PC de la clase y nos expliquen en la PDI 
lo que anoche hicieron en el PC de su casa. Incluso 
que desde el PC de la clase puedan acceder a su 
correo y fichero personal para mostrar al resto de 
alumnos de la clase sus ejercicios en la pizarra. 
No estamos hablando de ninguna utopía, el martes 
pasado en el colegio Misericordia se realizó una 
reunión de padres de alumnos de 6° curso para 
explicarles el inicio de este nuevo sistema. 
Está previsto iniciar lo en 3° cic lo y más 

Julián;· tres años son ya los que estamos 'sin ti, 
aunqUe...'ElstáS. COn tOdOS nOSOtrOS porquE_l ~"no-te 

, has id~nite irás nunca de nuestro pensamiento. 
mpezaré.por el Barc;:a. El año~adoA~namos 

to o, absolutamente todo lo que Jugamos. -
Copa, Liga, Champions, SuperO>pá-de.España, 

su calidad. Cinco minutos pueden tener más 
importancia que un día entero. 
Algunas amistades están hechas de risas y 
lloros compartidos; otras de horas de colegio, 
de" salidas, s ine, diversiones y hay, que _nacen 
sin que s_epamosJ>ien cómo ni po r qué ... puede 
ser de. sile,ncios comprendidos, o de sill)patía 
mutua sin. expl icación. 

• Supe:rcopa de Europa y Mvndial de Clubs. 
Fueron multitudinarias las ceiebraciones en las 

.t • 

que·m:e llamó mucha gente~ pero sepas que la 
' llamada q~e más ilusión rl).é hacía, no la recibí. 
· "'A ver si . este año repetimos e'") alguna cosa, 
~ aunque no será fácil. ,.. . __ "'. - ~ 

~ . • Las amistades están heCh !ls de pequeños trozos. 
: Pequéñ_os. trozo_s de~ tté'mpo que vivimos con 

·· cada persona. Lo que impor a'np ~s la cantidad 
de tiempo que p,asamos con cada amigo; sino 
( . .,..,.:-.,.-

120 

Saint-Exsupéry dice: "El tiemp·o .qt.fe.;péTdiste · 
por tu rosa, es lo que la hace tan impor_tañte'~ El 
tiempo que "perdemos" éon cada amigo. hace 
que--cada amigo sea tan importante, porque 
el tiempo "perdido"· con amigos es tiempo 
ganado, aprovechado y vivido. 
Son recuerdos pará cinco ·mindl os desp~és, 
para dentro de un año o para siempre. Un 
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concretamente en 6° curso. A los alumnos 
se les han proporcionado, cedido por parte 
del colegio, un dispositivo de memoria USB 
que deberán devolver a f inal de curso, donde 
realizarán y gravarán sus trabajos para llevarlos a 
clase. Quien sabe si este minúsculo utensilio está 
llamado a sustituir en un futuro no muy lejano 
a buena parte de las libretas que ahora llevan 
en sus carteras. No podemos asegurar que este 
sistema sea o no el futu ro, pero por lo meno es el 
camino a una enseñanza más moderna y de mayor 
calidad acorde con los tiempos actuales, que sin 
duda deberá sortear una serie de dificultades 
propias de todo cambio importante, pero en este 
colegio se ha apostado muy fuerte por la utilización 
y aprovechamiento de las nuevas tecnologías 
de la educación. Faltará sin duda una formación 
y reciclaje adecuado de los profesionales, de 
adecuar las aulas. En este momento en el colegio 
Misericordia se dispone de un total de 11 PDI -en 
uso real- pero es un proceso imparable para el 
sistema educativo. 
El colegio Misericordia que siempre ha ido a la 
cabeza de los métodos más actuales quiere ser 
pionero en éste y cua lquier otro sistema con el 
único objetivo de ofrecer una ca lidad educativa de 
primera categoría dentro del sistema educativo. 
Desde el equipo directivo y del conjunto de 
maestros y maestras del centro esperamos y 
deseamos la máxima colaboración de los padres 
para llevar adelante este ambicioso e innovador 
programa que en años sucesivos pueda 
extenderse a otros cursos. 

amigo se hac importante para nosotros y 
-nosotros para él, cuando en su ausencia somos 
capaces de reír .o llorar, de sentir nos algia, de_ 
experimentar pena o alegría, y en ese preciso·· 
momento sentirlo cerca de nosotros. 
Lo importante es saber aprovechar al máximo 
cada momento vivido y atesorarlo entre 
nuestros recuerdos, para poder estár q>n 
nuestros amigos· aunque ellos estén lejos 
ñu estros ojos... . _. -..;. - - -• 
Guardo cada d~~~~as peqúeñj)s trozos -..m~Y= 
dentro de mí, son mi tesoro- ando estoy solo,-
saco a los amigos para .ctue~e ácofupañe.~ • -
Gracias por Jos pequemo~ trozos que -~ 
regalaste. ' - ' 

Alfonso • 



la Diada Internacional de la Dona no 
va passar desapercebuda a I'IES Vi la plana 

Durant la setmana de 1'1 al 5 de mar<;, a 
!'entrada del centre, es va muntar una 
exposició de panells informatius en els 
quals apareixien fotos i documents que 
mostraven quina ha sigut l'evolució del 
paper de la dona al llarg del segle xx des de 
perspectives diferents (en l'ambit polític, 
social, intel·lectual. .. ). Aquesta exposició es 
podra veure durant tot el mes de mar<;. 
També es van organitzar tallers sobre la 
violencia de genere adre<;ats a l'alumnat de 
4t d'ESO, a carrec de dos expertes en materia 
de genere i igualtat d'oportunitats de la 
Fundació ISONOMIA (Universitat Jau me 1). 
El departament de Plastica va col-laborar 
en la decoració del centre amb cartells 
anunciadors d'aquesta diada (fets per les 
alumnes i els alumnes) i amb un gran mural 
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BA5QUET EN 
CIDIRA DE RODES 

DISSABTI 20 DI MAU 

CURSO MONITOR DE OCIO Y nEMPO UBRE 
DI.S.S/fE!&TE 20 

en el qual apareixen dones pioneres en 
diversos ambits que, malgrat haver estat 
silenciades, han desenvolupat una tasca 
rellevant peral nostre progrés. 
Al llarg del matí del dia 8, les parets del 
nostre centre es van anar vestint de color 
lila: l'alumnat, amb la col·laboració del 
professorat, hi va anar penjant flors fetes amb 
paper d'aquest color. El resultat: tres tapissos 
de flors reivindicant la importancia social de 
la dona i la necessitat urgent d'aconseguir 
la igualtat efectiva de genere. A l'hora de 
l'esbarjo es va llegir un manifest a favor 
d'aquesta igualtat, destacant com n'és 
d'important l'educació de les persones en 
aquest sentit. Tota la comunitat educativa 
vam participar activament en aquests 
actes i en vam gaudir. 

sAsQuET EN 
CADIRA DE RODES 

DISSABTE 27 DE IIA"II 

.. 
e 
ce 

DE 7.00 A t3.00 Y DE 16.00 A 21.00 H CURSO MONITOR DE OCIO Y T1Eto1PO UBRE 
DI.S.SA13TE 2T . 

T4.¡::::::t_OES OE CINE 

DIUMENGE 21 

DE 7.00 A 13.00 Y DE 17.00 A 21.00 H 

TA.¡::::,¡_oes o·cx:• 
DIUMENGE 2 8 

DE 16.00 A 21.00 H 
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CULTURA · 

Cultura publica una recopilació del 
concurs de contes infantils en 
valencia 

X. Flores 

La Regidoria de Cultura de 
I'Ajuntament de Vinaros ha publicat 
un llibre de recopilació deis contes 
premiats en les convocatories 2008 i 
2009 del concurs de contes infantils 
en valencia. En la publicació també 
s'han indos algunes il·lustracions 
que van acompanyar alguns 
alumnes en les seues redaccions. A 
més deis guanyadors, s'han inserit 
sis treballs que perla seua qualitat el 

jurat va considerar que havien de ser 
publicats. 
D'altra banda, ja han sortit les bases 
del quart concurs de narrativa en 
valencia en el qual es podra participar 
en dos categories, de 7 a 9 anys i de 
1 O a 12 anys. L'única condició per a 
participar en el concurs és ser soci de 
la biblioteca. El tema és lliure i la data 
de lliurament, en la biblioteca, és del 
23 de mar<; al4 d'abril. 

Vinaros exhibeix valuoses obres d'orfebreria recupera des per una contraria 

Emili Fono/losa 

La capella de Santa Victoria de Vinaros exhibeix 
valuoses peces d'orfebreria i antiga <;locumentació, 
entre altres objectes, que ha aconseguit recopilar 
procedents de col·leccions privades la confraria 
de Jesús Natzaré i el Sant Sepulcre, en l'exposició 
inaugurada el cap de setmana passat, dintre deis 
actes organitzats amb motiu de la recuperació de 
!'ancestral processó de la matinada. 
El germa major de la confraria, Antonio Riolobos, 
va destacar que l'exposició s'ha instal·lat en 
aquesta capella perque aquest era el lloc on 

habitualment romanía durant tot l'any la imatge 
de Jesús Natzare. Així mateix, va destacar l'esforc; 
realitzat durant un any per la confraria per 
recuperar les joies, les imatges i la documentació 
que ara s'exhibeixen. 
La regidora de Cultura, María Dolores Miralles, va 
lloar aquest esforc; i la recuperació de la processó, 
que permet tornar a tindre gojos i una novena que 
havien quedat oblidats. 
Entre altres peces d'orfebreria d'interés, com va 
remarcar Miralles, es poden veure les corones 

del 1732 i 1851, així com una altra de nova en 
commemoració de la recuperació de la processó. A 
més, Miralles va convidar la resta de confraries que 
recuperen el seu vessant cultural, el seu passat. 
També va recordar que aquesta capella ha estat 
restaurada en ocasió del IV centenari de la reliquia 
i aquest espai va ser una aposta deis monjos 
agustins per a dipositar-hi les restes incorruptes 
de santa Victoria . 
Túniques, gravats i altres peces completen aquesta 
exposició oberta fins al 28 de marc;. 

Organitzat per 
I'Associació Cultural 
Amics de Vinarós 

l. Col·loqui Hilarion Claramunt amb 
la presencia de Xavier Palomo, Ester 
Forner, 

2. lnauguració de l'exposició sobre el 
pintor vinarossenc Molés 

3. Presentació del número 23 de la 
Biblioteca Mare Nostrum La Casa deis 
Ayguals 

José Córdoba i Agustí Roso 
Dia: 24 de m are; de 201 O, dimecres 
Hora: 19.00 
Lloc: Saló d'actes de la Caixa Rural (pi. 
Tarancón) 

Dia: 25 de mar<; de 201 O, dijous 
Hora: 19.00 
Lloc: Seu social 

Dia: 31 de mar<; de 201 O, dimecres 
Hora: 19.00 
Lloc: Saló de reunions Agustín 
Delgado, carrer deis Franciscans n. 4 
entresól, Vinaros 



CULTURA 

X. Flores 

La Casa Membrillera acull des del passat 11 
de marc;: una singular mostra d'imatges -que 
duu per nom Nostre Senyor 2010- que van 
ser especialment preses per a confeccionar el 
cartell anunciador de la recuperada processó 
de la matinada que organitza la confraria del 
Natzaré i Sant Sepulcre. 
Les fotografies exposades, realitzades per 
Dani Miralles, són els descarts de la sessió 
fotografica realitzada per a tal fi durant el dia 
més fred i ventós de l'any en els escenaris de 
la pedrera de Benicarló, la creu de l'ermita 
de Vinares i la zona de Sol de Riu. Miralles va 
rebre l'encimec d'Antonio Riolobos, germa 
major de la confraria, d'aconseguir una imatge 
impactant, que representés el sacrifici, per 
tal de protagonitzar el cartell anunciador 
d'aquesta processó. "Buscavem tan sois una 
imatge, i els en vaig presentar unes 1 O o 12, 
de les quals es va escollir una': explica l'autor, 
que va voler matisar que "la sessió fotografica 
no es va fer per a aquesta exposició, perque 
de fet no sabíem que després aquest material 
serviria per presentar en una mostra". Les 
imatges expressen amb potencia i gran detall 
l'objectiu buscat. Per aixo va haver-hi després 
de la sessió fotografica un gran treball de 

La vinarossenca Conxita Solans explica 
la moda i les connotacions morals 
de la llenceria a través del temps 

X. Flores 

La historiadora vinarossenca 
establerta a Barcelona Conxita 
Solans va impartir divendres 12 
de marc;: una conferencia que duia 
per títol "Historia de la llenceria 
a través del temps'; organitzada 
per I'Associació Cultural Amics de 
Vinares. 
Solans va indicar que aquesta 
és una conferencia que li va 
encarregar amb insistencia una de 

les seues filies per la inauguració 
de la seua botiga de llenceria. "Va 
ser llavors quan vaig comenc;:ar a 
indagar i, davant la meua sorpresa, 
el tema ha tingut un gran resso 
mediatic'; va apuntar durant el 
decurs de la xarrada. 
La historiadora va fer un repas 
per la historia de la llenceria, una 
moda que ha portat implícita 
temes morals a través del temps. 

20 m are; 20 1 O 

Carlos Hidalgo va encarnar el Natzaré 
durant la sessió fotografica 

postproducció. En elles, s'hi pot veure un jove 
d'imatge actual, fins i tot amb pírcings, portant 
una creu. 

11Considero que el missatge 
que ens va donar Nostre Senyor 
es troba a tot arreu. Jo mateix 
em trobo cada dia amb moltes 

persones que t'ajuden, et toleren 
i et respecten, fan de la bondat 
una cosa quotidiana, i aixo esta 

per sobre de detalls com que algú 
duga un pírcing". 

L'actor de la sessió va ser Carlos Hidalgo, 
que durant dos hores i mitja "va aguantar 
estoicament totes les nostres indicacions sota 
un intens fred i gairebé nuet, fet que li agraeixo 
especialment". 
L'exposició podra visitar-se fins al 28 de marc;: 
a la seu de la Fundació Caixa Vinares, al carrer 
deis Socors. 

23 
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D. Ángel Dozal, un alcalde masón 11Vinarocense" (1) 
Alfredo Gómez 

A lo largo de una serie de artículos iremos 
desvelando la personalidad de un personaje 
controvertido del siglo x1x, poco estudiado 
y que por su carisma, personalidad y 
conocimientos merece un estudio detallado. 
Se trata del alcalde Angel Dozal. 
En una de las visitas al cementerio local 
nos encontramos en la fila n° 86 con una 
inscripción sepulcral en la cual podemos leer 
bajo una sencilla cruz: 
"Aqui yace Don Angel Dozal López, Caballero 
de la Orden Militar de San Fernando de 1 • 
clase, de las de Mérito Militar roja y blanca de 
2•, de las de placa y cruz de San Hermenegildo, 
Comendador de la de Isabel la Católica, Teniente 
Coronel retirado del Cuerpo de Estado mayor 
de Plazas, Alcalde Presidente del Magnífico 
Ayuntamiento de esta ciudad, hijo adoptivo 
de la misma. Nació en San Roque, Cádiz, el 1 O 
de enero de 1821, falleció en Vinaroz el 14 de 
junio de 1888. El Ayuntamiento de Vinaroz, 
habiéndose intérprete de la voluntad unánime 
de sus administrados, dedica este pequeño 
recuerdo al compañero y al patriota insigne 
que en épocas calamitosas, como la aciaga del 
cólera morbo que asoló este vecindario en el 
año 1885 supo granjearse estimación pública 
por sus dotes de mando, sus virtudes y amor 
a la caridad". 
El que hayamos mencionado que la lápida se 
halle encabezada por una cruz nos llama la 

CicleC .c. , . 
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atención puesto que el propio Borrás Jarque 
nos dice que Dozal era borbónico, ateo, 
irreverente y masón, al tiempo que nos narra: 
"moría Dozal de repente, en la madrugada 
del día 14 de junio, sin asistencia de nadie, ya 
que la noche anterior no había dado señales 
de encontrarse mal y habiendo hecho la vida 
de costumbre, y a la mañana siguiente fue 
hallado muerto en su cama". Murió Dozal de 
manera repentina a los 66 años, celebrándose 
una comitiva desde la calle de la Virgen 
hasta el cementerio donde fue enterrado 
con un mandil masónico a la voz de "¡los 
masones hacia arriba!". La lápida contaba con 
simbología masónica pero ésta fue profanada 
y retirada años más tarde por orden municipal 
de alcaldía . 
Pasado el tiempo, el ayuntamiento mandó 
colocar una lápida en la casa de la calle de San 
Francisco en la que había vivido el patricio, 
a la vez que cambiaba el nombre de esta 
calle por la de Dozal. Al tiempo se colocó la 
losa sepulcral que podemos contemplar a 
día de hoy. Borrás Jarque nos dice que era 
oriundo de Briñas, provincia de Logroño, y la 
mujer y los padres de Cádiz, contradiciendo 
lo dejado de manifiesto en la lápida, donde 
bien claramente queda expreso que nació en 
San Roque, Cádiz, error a la que le induce una 
mala lectura del acta parroquial de defunción 
que dice así: "En la parroquial de Vinarós, 
a los catorce días de junio de 1888, yo el 
infraescrito coadjutor de la misma Francisco 
Giner, hice el oficio de sepultura eclesiástica 
al cadáver de D. Angel Dozal López, consorte 
de D• Angela Gutiérrez Berganzo, natural de 
Bricio, provincia de Logroño, hijo legítimo de 
los consortes D. Diego y D• Sebastiana, todos 
los demás de San Roque, provincia de Cádiz". 
Por ello podemos ver que quien es natural de 
Bricio (y no de Briñas como dice Borrás) es 
la esposa, siendo tanto el difunto como sus 
progenitores, gaditanos. 
Extraña que mientras unos (el ayuntamiento) 
decía que Dozal era un hombre caritativo, con 
dotes de mando, loado por el pueblo, otros 
(Borás Jarque) lo pinte con tintes abominables, 
sin paliativo alguno. En palabras textuales 
"el pobre Dozal, desprovisto de todo mérito 
positivo .. . al que Vinaroz no tenía nada que 
agradecer materialmente, y mucho menos que 
reprocharle moralmente ... y que no era ni tan 
siquiera de Vinaroz ". 
Dice que con oca sión del cólera morbo de 

1885 Dozal rechazó los auxilios para las 
vacunaciones que ofrecía aquí un colaborador 
del doctor Ferrán, quien acababa de inventar 
el fármaco. Sin embargo, más lejos de la 
realidad que ello, ya Dozal se preocupó todo 
lo posible por evitar el contagio colérico, 
instalando un hospital en la iglesia de San 
Gregorio, prohibió las novenas y rezos que 
los vecinos solían efectuar en los portales de 
las casas donde había contagiados, impidió 
la procesión de la Virgen, vetó la asistencia 
masiva a las iglesias, obstaculizó la bajada de 
la imagen de san Sebastián y no lográndolo, 
exigió su veneración en la puerta de la iglesia 
y no en el interior para evitar los contactos 
masivos de los vecinos. 
Queda claro que ni las autoridades 
eclesiásticas de la época ni por supuesto el 
pueblo llano supieron ver las medidas de 
higiene y prevención que estaba promoviendo 
Dozal para evitar los contagios masivos y los 
fallecimientos por el cólera. El historiador 
Arturo Oliver, que bien ha estudiado las 
epidemias, nos desvela que Dozal trató de 
hacer un hospital para los contagiados y que 
no consiguiéndolo, habilitó un lazareto en 
la ermita de San Gregorio, bien lejos de la 
población y contiguo al cementerio. 
Por lo que hace a la vacuna del doctor Ferrán, 
que rechazó, hemos de pensar que la misma 
estaba aún en fase de experimentación y no 
estaba probada su eficacia. Dicho doctor tenía 
su laboratorio en Tortosa y, a la aparición del 
cólera, hizo un ofrecimiento de la misma. 
Esto lo hizo, antes que en otras regiones, 
en Valencia . La vacuna estuvo a punto en 
1884, antes del cólera, pero no llegó a ser 
experimentada hasta su aparición un año 
más tarde. Tal y como consta en el Boletín 
Oficial de la Provincia se prohibió su uso 
por orden del 27 de mayo de 1885, siendo 
prohibida por el Ministerio de la Gobernación 
en el mes de junio. El doctor Ferrán ofreció 
la vacuna antes de que fuese aprobada 
por la Academia de Medicina y con la 
prohibición expresa de la autoridad civil . 
Por ello Dozal fue muy prudente, acató la 
orden ministerial, aunque dejó libertad a 
los ciudadanos que quisieran hacer uso de 
ella . Es evidente que la actitud de Dozal 
no era contraria a la ciencia como se ha 
querido ver, sino que siguió las órdenes 
pol ít i cas superiores , como alcalde que era , 
y consciente de su responsabilidad . 



CULTURA 

Visita a la Casa 
Membrillera 

Alumnes de 6é Col·legi Divina Providencia 

El passat 26 de febrer, els alumnes de Sé i 6é 
de primaria del col·legi Divina Providencia 
vam visitar la Casa Membrillera, situada al 
carrer deis Socors. 
És una casa molt apreciada per tots els 
vinarossencs, ja que és un lloc on pots veure el 
passat, el present i el futur de la nostra ciutat. 
La casa té quatre pisos. En el primer, t'expliquen 
com era abans la vida al camp, !'agricultura, les 
ferramentes que utilitzaven ... També hi ha una 
maqueta de la fabrica Foret, fotografíes del port i 
l'estació. Una mica d'história del xocolate Serret. 
En la segona planta veus com era abans la 
pesca i com ha anat evolucionant i també 
molts de vaixells. 
Quan puges a la tercera planta veus obres fetes 
per artistes vinarossencs 

20 mar<; 2010 

1 dos sales plenes de llibres i fotos de la nostra 
ciutat. També hi ha un piano misteriós fusionat 
amb un quadre de Peró en que se sent una 
composició de Caries Santos. 
Per últim, arribes a la sala Auditori, on pots 
contemplar el meravellós piano de Caries Santos, 
que ell personalment ha deixat posar allí ambla 
condició d'anar a treballar quan siga necessari i 
que no el moleste ningú. 
En aquesta sala hi ha com una trampeta per a 
accedir a un gran telescopi i poder veure tot 
el cel de Vinarós. El telescopi no el vam poder 
veure perqué el senyor que se n'encarrega no hi 
era i a més tan sois es pot pujar en grups redülts. 
Va ser una sortida molt bonica i vam tornar al 
col ·legi emocionats per conéixer tantes coses de 
la nostra ciutat. 
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PESCA 

Aguas con brisas invernales 
Pasaron los temporales de lluvia, mar y 
viento pero quedaron unas temperaturas 
un tanto bajas a pesar de irradiar el sol. El 
estado de las aguas fue de calma y se pudo 
faenar en todas las modalidades de pesca . 
Las extracciones resultaron buenas, en 
especial de peix blau, y con buena variedad 
de pescados blancos y mariscos. Ha sido 
una semana de cuatro jornadas laborales, 
ya que el viernes 19 era festivo. 
La pesquería de arrastre llevó a diario poco 
langostino a 35 €/kg, cigala a 30, calamar de 
15 a 30 (según tamaño), pescadilla de 4 a 
13, miseria a 1 O, s. punxa a 15, salmonete a 9, 
caracol a 8, rape de 3 a 8, peluda a 5, galera 
de 3 a 6, mollera, cintas, sorella y aranya de 3 
a 4, caballa, bacaladilla, pulpo blanco y jurel 
de 2 a 3 y cangrejo y morralla de 2 a 4. 
El cerco faena con acierto. La pasada 
semana f inalizó los dos últimos días con 
buenas capturas y la presente siguen las 

capturas. El lunes entre siete traíñas pillaron 
100 cajas de sardina a 38 €/caja (12 kg) y 
250 de boquerón a 30. El martes entre once 
1/ums atraparon 2.000 cajas de alatxa a 5, de 
vis 250 a 6, de sardina 200 a 15 y de seitó 
500 a 1 O. Y el miércoles entre cuatro barcas 
llevaron 2.800 cajas de alatxa a 5, de sardina 
150 a 8 y de 'oro azul ' 5 a 25 . La procedencia 
era de cuatro de Vinarós, una de Borriana, 
una de Adra, una de Al m ería, dos de Vi la nova 
i La Geltrú y el resto del Grau de Castelló. 
En cuanto a las barquitas de artes menores, 
unos trasmalleros subastaron sepia a 8 €/ 
kg, mabre a 6 y tigre a 1 O. Otros llevan 
pagel de 4 a 11, palometa a 2 y esparra/1 
y roncador de 1 a 2. Unos desembarcaron 
lenguado a 18 y raya a 3. Varios xarciers 
operaron por el gran fondo rocoso y 
capturaron langosta a 35 , bogavante a 25, 
gallineta a 17, pargo y dentón a 15, rubios 
a 5 y corba y mamona a 3. 
Cerca de la costa un palangrero pescó 
con anzuelo lubina a 19 €/kg, sargo a 11 
y congre a l . 
La recolecta de pulpo roquero con cadufo 
se valora de 4 a 6 €/kg . 

Pesqueras perdidas 
Antaño era frecuente ver a pescadores 
armar y aparejar unos artilugios a modo de 
cestas planas para pescar diversas clases de 
caracoles. Ahora está en desuso. Este arte de 
pesca era llamado cornetera . Consiste en un 
aro de hierro de unos 40 cm de diámetro que 
lleva cosido una red en su interior o fondo, 
para hacerle la forma de una pequeña bolsa . 
El aro lleva atado tres cabos que se unen 
en su otro extremo para poder levantarlo. 
Luego se ceba el interior atando a otro cabo 
que cruza diametralmente el aro varios 
peces como a/atxa o boga . Finalmente, se 
escoge un lugar para calarlo sobre el lecho 
marino, bien con un bote a mar abierto o 
a pie desde las escolleras, etc. Después se 
baliza con el cabo y se va a recoger al día 
siguiente. A buen seguro que hay varios 
caracoles del tipo cañadilla , cornetas, etc. 
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~ un dels carago1$ mé$ comuns del nostre 
litoral rocós; Per aixo a l'estiu sempre ha sigut 



GasparRedó 

Atlet1smo y fútbol sala 
triunfan por todo lo alto 

El atletismo fue el auténtico 
protagonista de la pasada semana 
deportiva por el extraordinario éxito 
conseguido por nuestras atletas 
femeninas locales en el pasado 
campeonato de España de marcha 
en ruta disputado en Santa Eularia 
(Eivissa). 
La participación fue exitosa desta
cando la actuación de la joven Sofía 
Limón que acabó en la 11 a posición 
en categoría juvenil. Rebeca del Corte 
fue 13• en junior, mientras que Andrea 
Cabré y Alba Sánchez daban la campa
nada en la prueba de 20 km al quedar 
Andrea en un meritorio quinto lugar, 
siendo Alba la que subiría al podio con
siguiendo un magnífico tercer puesto y 
medalla de bronce. 
La otra gran alegría para el deporte 
local nos la dio el equipo de fútbol 
sala F.S. Llangostí de Vinarós, que 
después de realizar un portentoso 
encuentro en el pabellón polidepor
tivo municipal logró imponerse por 
un claro y contundente 7-2 al difícil 
F.S. Cullera, conservando con este 
vital triunfo la categoría dentro de la 
Primera División Nacional B a falta de 
seis jornadas para el final de liga. 
Enhorabuena a todos por tan 
importantes éxitos para el deporte 
vi na rocen se. 

MAESTRAT 
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PATINATGE ARTÍSTIC. 
Club Patinaje Artístico Vinaros 

1 Trofeo lnterclub de 
Patinaje Artístico 

La marxa 
espanyola es va 
donar cita a Eivissa 
El pasado sábado 13 de marzo 
se celebro en Alberic el 1 Trofeo 
lnterclub de patinaje artístico de 
esta temporada. En este trofeo 
participaron 12 clubes de la 
Comunidad Valenciana y un total 
de 170 patinadores y patinadoras. 
El Club Patinaje Artístico Vinarós 
se traslado a Alberic con más de la 
mitad de su patinadores, algunos 
de ellos era la primera vez que 
participaban en un evento de esta 
categoría. 
A continuación, detallamos la 
clasificación obtenida por los 
patinadores de nuestro Club de 
Patinaje: 
1 NIVEL 
Zeidat del Mar Maldonado Salazar 
13• clasificada 
Alex Pujol Gómez 
20° clasificada 
Luis José Maldonado Sal azar 

23° clasificada 
11 NIVEL 
Aida Beltran Gil 

20• clasificada 
Anabel Aran Torrente 

33• clasificada 
llona Forner Bellon 

34• clasificada 
Carla Ferre Gómez 

39• clasificada 
111 NIVEL 
Janira Meliá Azuaga 

1 a clasificada 
Iris Pujo! Gómez 

3• clasificada 
Laia Porcar Santos 

8• clasificada 
Marta Beltran Paulo 

ga clasificada 
IV NIVEL 
Lucia na Valenina Uva 

6• clasificada 
Paula Chale Castell 

NATACIÓ. Club Nata ció Vi na ros-Cala Montero 

El Club Nata ció Vinaros- Cala 
Montero, al campionat 
autonomic d'hivern en 
categoria infantil 

El diumenge 21 de febrer, el nostre entrenador Albert 
es va emportar un grup redült de 6 nadadors a les 
instal·lacions de la piscina municipal de Nazaret a 
Valencia per veure si algun d'ells podia obten ir la seua 
primera mínima autonómica. 
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8• clasificada 
Anna Gil Berbel 

11 a clasificada 
V NIVEL 
Gemma Ugellés Cerda 

3• clasificada 
Claudia Miñana García 

4• clasificada 
Arantxa Tejera Mi ralles 

1 o• clasificada 
ALEVIN 
Paula Escura Roca 

3• clasificada 
INFANTIL CADETE 
Patricia Gomis Miralles 

1 a clasificada 
Irene Tomas Rodríguez 

3• clasificada 
JUVENIL 
Maria Gomis Miralles 

1 a clasificada 
Lledó Bien Usó 

4• clasificada 

Aixó permetria emportar-se un major nombre de 
nadadors vinarossencs als campionats autonómics 
de la categoria infantils a celebrar a Gandia el 13 i 
14 de marc;. 
El resultat va ser que dos deis nadadors, Joan Compte 
i Toni Bordes, la van aconseguir en la prova de 100 
m lliures, fet que li permetra al nostre club tindre 
representació a escala autonómica en la prova de 
relleus de14x1 00 metres lliures. 

en la qual Ana Lleixa va quedar en cinquena posició. 
En 200 metres brac;a masculina Guillem Segura es 
va quedar a tan sois 44 centesimes de la marca que 
li hagués obert la porta als campionats autonómics 
obtenint la cinquena posició. Tot seguit entrava Joel 
Segura en sisena posició. 

Ana Roca, tot i no haver aconseguit la mínima, va fer 
medalla de bronze en els 200 metres papal lona, prova 

Així, ens representen Anna lbañez, Ana Lleixa, Mireia 
Queralt, Pilar Palmeiro, Aroa Guadix, Manolo Beltrán, 
Al berta Castañeda, Antoni Bordes, Joan Compte i Alex 
Sebastia, quatre nadadors més que l'any passat. 
Esforc; i sort. 



Rafael Mar os Stf"ló 

Sin futool y sin columna 

Ya estamos en Fa llas y como está mandado por 
decreto ley, no hay jornada de fútbol. Siempre 
digo lo mismo en estas fechas y aunque intentaré 
no extenderme en demasía y sea una lucha como 
la del Quijote contra los molinos, no por ello voy 
a pasar lo por alto. 
Respeto totalmente la fiesta, en lo que no estoy 
de acuerdo es en que no se celebre jornada 
liguera. Otros pueblos o ciudades no celebran 
fallas y en cuanto celebran sus fiestas tienen que 
jugar. Por cierto, de Preferente se ha aplazado el 
Benica ssim - Alcora y nuestro juvenil contra el 
San Pedro también ambos por ser Magdalena, 
estos partidos se jugarán el fin de semana de San 
José, por lo tanto si federativamente se permite 
como es normal, en algo tendré razón. Así pues 
en San José como en Magdalena o Carnaval etc., 
o juegan todos o hacen fiesta todos. 
En el aspecto deportivo, esta semana se han 
dado resultados sorprendentes. El Vall d'Uixó 
que venía de ganar en el Cerval, perdía en su 
feudo ante el Borriana. El Almassora ganaba en 
Nules. Vilafamés y Acero empataban, pero siguen 
en zona peligrosa. Nuestro próximo rival, La 
Vilavella, vencía al Sant Jordi y se intercambian 
la posición situándose nuestros vecinos en plaza 
de descenso. El Castelló B apura sus opciones de 
colarse en promoción al vencer a su predecesor 
Benlloch. El Borriol dio un golpe de autoridad 
venciendo al Saguntino y arrebatarle el liderato. 
Los nuestros no pasaron del empate en La 
Pobla; no fue tal como avisé un partido fácil, por 
ocasiones la cosa estuvo más o menos parejo, los 
locales veían como el portero albiazulles detenía 
una pena máxima. Por juego, los nuestros fueron 
mejores. Ocasiones claras las hubo para ambos 
equipos y tanto uno como otro hubiese podido 
llevarse los tres puntos en juego. 
Tras esta jornada de descanso, vuelve la 
competición el día 28, pero luego vuelve a no 
haber jornada el 4 de abril por ser Semana Santa . 
Digo esto porque cuando se realizó el sorteo del 
calendario liguero, hubo un error y sí se jugaba el 
domingo de Semana Santa y no el siguiente. En 
los calendarios que se publicaron en prensa o que 
se repartieron entre los aficionados se contempla 
el error. En cuanto Federación se percató de 
dicho error mandó una circular a todos los clubes 
indicando que la jornada de descanso sería la del 
4 de abril y no la del 11. Hago este inciso para que 
los aficionados no se hagan un lío ya que en los 
periódicos aparecen los resultados de la jornada y 
los partidos de la próxima semana sin especificar 
el día, lo que puede liar o llevar a engaño a algún 
aficionado. 
Las dos jornadas de descanso y motivos 
personales van a impedir que esta columna 
se ausente de sus lectores hasta finales de 
temporada. La vuelta con ustedes en mayo, con la 
competición tocando a su fin. Seguramente con 
todo el pescado vendido como popularmente se 
dice y con todo decidido. 

20 mar<; 2010 

FUTBOL. Campeonato Regional Preferente 

El dominio langostinero no fue suficiente 

U LA POBLA OE VINAROS CJ 
FARNALS 

Jugaron: Peinado, Pedro, Al ex Bueno, Potrimba, 
Javi Esteller, Cristian, Espinosa (1), David Folch (1), 
Agus, Dani y Florín. 
También jugaron: Martín y Wifredo 

Partido adelantado al sábado, en el que el conjunto que prepara el míster Santi Forner 
se enfrentaba a uno de los colistas de la clasificación . El dominio langostinero fue 
abrumador en algunas fases del encuentro, lo que le hizo acreedor de la victoria. Pero a 
veces en el fútbol no gana siempre el que mejor juega y, en esta ocasión, el Vi na ros que 
por ocasiones y juego pudo conseguir varios goles a su favor que hubieran significado 
tres puntos de oro para mantenerse en la parte alta de la tabla clasificatoria , se tuvo 
que conformar con un empate que supo a poco. 

CLASIFICACIÓ 

Pos EQUIPO PJ PG PE pp GF GC PUNTOS 

1 Cf Bomol 26 17 5 4 54 29 56 
2 AtSaguntino 26 17 4 5 49 19 55 
3 Cf Benlloch 26 14 4 8 41 30 46 
4 Cd Castellon B 26 10 9 7 36 30 39 
5 Cd Benicasim 25 11 6 8 36 3 3 39 
6 Nules Cf 26 11 5 10 38 3 7 3 8 
7 Vinat"'s Cf 26 9 10 7 44 39 3 7 
8 Almenara Fb 26 8 11 7 43 37 35 
9 Cd Alcora 25 10 5 10 42 37 35 
10 Ud Vall de Uxo 26 10 5 11 36 40 35 
11 Cd BuiTiana 26 8 10 8 35 37 34 
12 Cd Acet"' 26 7 11 8 41 39 3 2 
13 Cf Villafames 26 8 8 10 30 31 32 

Cd Almazora 26 9 5 12 28 31 32 
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FUTBOL SALA. Vinaros F.S. Cadete 

Gran partido realizado por el 
conjunto vi na rocen se el pasado sábado 

El partido empezaba con un gran dominio 
del balón por parte del Vi na ros, y así llegó el 
gol para los locales tras un buen desmarque 
de Edu, que supo terminar la jugada en gol. 
El Segorbe reaccionó atacando bastante, 
pero no podía terminar las jugadas en 
gol. A falta de 15 minutos, tras una jugada 
ensayada de saque de banda, llegó el 
segundo gol para los locales transformado 
por Genís. Los visitantes no se tranquilizaron 
y seguían atacando, y el 2-1 llegó tras un 
centro desde el medio campo, y una gran 
volea difícil de parar. A falta de unos 6 
minutos, Edu volvió a dar tranquilidad a los 
locales tras un saque de falta, colocando 
el balón en el palo y poniendo el 3-1. El 
Vinaros realizó numerosas faltas en la 
primera parte, y forzaron un doble-penalti 
en contra, que otra vez, el Segorbe, no supo 
desaprovechar la oportunidad, poniendo el 

3-2 con el que se llegaba al descanso. 
La segunda parte empezó igual que la 
primera, pero nada más empezar, a los 5 
minutos, los locales alargaban la ventaja 
a un 4-2 tras otro desmarque de Edu. El 
Segorbe lo intentaba pero no pudo meter 
gol debido a una gran actuación de Esteve. 
El Vinaros no daba tranquilidad al juego y 
seguía presionando aunque iba ganando, y 
llegó el 5-2, tras un mano a mano de Rubén 
contra el portero visitante. Y a falta de pocos 
minutos, Edu puso el 6-2 definitivo. 

6 
CD VINARQS FS CD SEGORBE/ 

DEPORTES BOLOS FS 

Alineación: Esteve (P), Raú l, Gabi 
(C), Edu, Genís. 

Luego intervinieron: Jaime, 
Rubén, Ferran. 

Goles: Edu (4), Ruben (1 ), Genís (1) 

El CD Vinaros FS cadete, en la segunda 
vuelta, está mejorando bastante, 
comparado con la primera vuelta. Se coloca 
noveno, a un punto del Segorbe. La semana 
que viene juegan en Castelló contra el 
Athletic B, partido que estará muy igualado 
pero que el Vinaros intentará sacar los tres 
puntos de allí. 

FUTBOL SALA. Vinaros F.S. Infantil Gran partido 
por el conjunto 
vinarocense infantil 

6o r Goles: 
Vinarós F.S.: Jaime Sast re (3), 

Sebastián Resurrección (2), Feo. 

Al inicio del partido el Vinaros comenzó ejerciendo 
una gran presión arriba, aunque las primeras 
jugadas fueron a favor del Segorbe creando cierto 
peligro, pero el Vinaros supo reaccionar abriendo 
el marcador tras pase en profundidad perfecto 
que dejó al jugador delante del portero el cual 
supo definir. A partir de ese gol, fue cuando las 
jugadas ofensivas del Segorbe disminuyeron. 
El Vinaros siguió con su presión arriba y con un 
juego de toque mejor que otras veces, así tras un 
buen pase entre los jugadores más adelantados 
se encajó el segundo gol que dejaba más relajado 
al equipo local, aunque igualmente estuvo 
avispado en no dejarse remontar a pesar de que el 
Segorbe trataba de llegar y consiguió algún que 
otro contraataque, aunque no consiguieran gol. 
Más tarde, con los mismos criterios de los goles 

FUTBOL SALA. Llangostí de Vinaros F. S. 

LLANGOSTÍ DE SUCRO CULLERA FS. 
VI N AROS FS. 

Llangostí: Raúl, Esteban, Agus (1 ), 
Migue (1 ), Jony (3), Héctor (1). 

Wilson (1), Kevin, Richi y Navarro. 

Fútbol sala 
Liga 1 a Nacional 

8-grupo 14 
Jornada24 

Tres puntos 
decisivos 

VINAROS FS. 

anteriores llegó el tercero tras un buen pase del 
mismo jugador que dio la asistencia a los demás 
goles. En este primer tiempo el Vinaros cometió 
varias faltas en poco tiempo que le dejaron con la 
complicada situación de no haber de cometer más 
faltas, si no querían que les tuvieran que disparar 
el doble-penalti. Al segundo tiempo el equipo 
local estaba bastante fresco y "enchufado" ejercía 
bastante presión y dominio del balón y el equipo 
visitante no tenía mucha oportunidad de jugar 
con comodidad la pelota, fue entonces cuando 
tras un disparo del Vi na ros, el mismo jugador del 
disparo fue a rematar el balón rechazado por el 
portero. El delantero tuvo que alargar la pierna 
para llegar al balón tirándose al suelo con la 
suficiente distancia con el portero y el defensa 
que venía por el costado para despejar para no 
causar ninguna jugada polémica, éste consiguió 
el disparo pero sin la suficiente potencia como 
para marcar el gol y que el portero pudo atrapar 
con facilidad, entonces el árbitro se dirigió al 
jugador del Vinaros para indicarle su dirección a 
los vestuarios. Todos tardaron en reaccionar ya 
que no sabían a qué se refería el árbitro dada la 
normalidad de la jugada, pero el árbitro cometió 
el error de creer que ese jugador debía abandonar 

Pa rt ido muy igualado en la primera parte 
con 1-1 en el marcador. La segunda parte 
fue muy diferente con un Llangostí que salió 
a por todas consiguiendo distanciarse 4-2, 
entonces el Cullera sacó portero-jugador, 
que no les sirvió de nada ante la gran defensa 
local, ya que fue ron cayendo los goles hasta 
este 7-2 elocuente. 
Con esta victoria el Llangostí sigue en mitad de 
la tabla y a falta de 6 partidos para finalizar la 

CDFS. SEGORBE 
Javier (1). 

el partido. No fue expulsión, tan sólo le indicó que 
se marchara para no haber de expulsarle, aclaró 
más tarde. A partir de entonces el ambiente 
se caldeó bastante. Aunque el juego siguió a 
favor del Vinaros, los jugadores se "picaban" 
por encuentros y los reproches al árbitro eran 
constantes dada la acción cometida. Fue así que 
el árbitro tuvo que echar de la misma forma a 
otro jugador del Segorbe tal vez para compensar 
la acción anterior. En esos minutos fue cuando 
de forma bastante seguida el jugador que entró 
en sustitución del "expulsado" consiguió encajar 
dos goles con regates y jugadas de toque, que 
para el Vinaros sentenció el encuentro. El juego 
siguió con piques y pérdidas de tiempo por parte 
del Vinaros, éste creaba multitud de jugadas 
por el costado derecho que el ala no sabía 
definir, hasta que una de semejanza por el otro 
costado el mismo jugador cambiando de banda 
consiguió el último gol de sentencia tras un pase 
en profundidad que definió en un mano a mano 
por encima del portero. El cansancio ya se dejaba 
notar y el juego siguió sin mayor emoción hasta 
llegar al final del encuentro con los reproches 
al árbitro, goles y el ambiente crispado con un 
resultado final de 6- O. 

competición, decir, que el equipo está ya salvado, 
y que la próxima temporada jugará de nuevo en 
esta Primera Nacional B. Este logro tiene mucho 
mérito, pues los jugadores son todos de Vinaros, 
lo que no ocurre con la gran mayoría de equipos 
de esta categoría. 
Esta próxima semana desplazamiento a Alzira, 
equipo que es segundo a un punto del primero, 
esperemos hacer un buen partido, de momento 
no hay prima. 



HANDBOL. Club Balonmano Vi na ros 

Sin tensión 

PUERTO DE SAGUNTO 

CLUB BALONMANO VINARÓS 

Alineación: Marc Sanz (p), 

Ha raid (11), Aissa (1), Martorell 

(1), Pinilla (4), Nahuel (2), 

Eddy (6), Rafa (5), Agustín (3) 

Partido celebrado en Puerto de Sagunto, ante 
un rival que necesitaba los puntos para no bajar 
directamente y que se llevó un partido muy 
ajustado, ya que a falta de 6 segundos el marcador 
reflejaba un empate a 33 goles. 
El Vinaros con sólo 9 jugadores y con una plantilla 
muy joven, perdió un partido un poco por falta de 
experiencia ya que como hemos comentado, a falta 
de 6 segundos para el final se dejó marcar un gol. 
Esperemos que nos sirva para futuros encuentros. 
Llevamos dos partidos perdiendo de un gol y en 
los últimos segundos, seguro que por falta de 
experiencia de nuestros jóvenes jugadores, pero 
estamos convencidos de que de estos errores se 
aprende y que en el futuro servirá para que los 
chicos estén más atentos y metidos en los partidos. 
El partido fue muy limpio, ya que solamente 
hubo una exclusión por amabas partes, jugado 
con intensidad pero con juego limpio. Queremos 
felicitar a nuestro ex jugador Carlos Cepedal, autor 

Hora/ Feutchman 

de dos goles, seguro que no quería hacerlos, y 
también por haber sido recientemente padre de 
un hermoso niño. Felicidades Carlos, en Vi na ros no 
te olvidamos. 
En resumen, partido bastante flojo, disputado 
por dos equipos que están atravesando un 
momento bastante bajo, aunque por distintos 
motivos. Muy flojas las defensas. Se llevó el 
partido el que menos fallos hizo. 
Este sábado nos visita el Vi la-real, último clasificado 
y último partido de esta temporada en casa. 
Esperemos jugar con intensidad y ganas y poder 
brindar un último triunfo a nuestra afición y que 
los puntos se queden en el Llangostí Arena. 
Sábado 20 de marzo 
A las 16:45 horas: 
Juvenil ascenso: Vi na ros- C.Bm. Castellón 
A las 18:15 horas: 
Senior 2• Nacional: Vi na ros - Vi la-real 
Aficionado, no faltes, te esperamos. 

ATLETISME. Club Esportiu Aigües-Vinaros A~üe5 de ~na¡t-; 

Kevin Ripollés al Campionat d'Espanya juvenil a Oviedo 

Oviedo va acollir el Campionat d'Espanya juvenil 
de pista coberta el passat cap de setmana i l'atleta 
Kevin Ripollés Sánchez, del Club Esportiu 
Aigües de Vinares, va poder participar en este 
campionat nacional on van estar els millors 
juvenils de tota la geografia espanyola, molts 
d'una gran qualitat. Kevin a pesar de tindre 
una marca molt superior a !'exigida per la RFEA 
havia aconseguit la mínima en l'única prova en 

que ha participat, el Campionat Autonomic de 
pista coberta. Després d'un inici de temporada 
complicat, que no li havia permés entrenar a 
fons a causa d'una lesió que arrossega des de fa 
uns mesos, la il ·lusió i el seu esforc; van fer que 
poguera estar allí. Des d'estes línies el CEV li dóna 
anims peral nacional de pista a l'aire lliure on de 
segur lluitara perles medalles. 
El dis sabte 14 de marc; es va celebrar una 

jornada atlética en les pistes d 'atletisme 
de Vinaros on els escolars, atletes federats, 
pares i entrenadors van poder gaudir d 'allo 
més, es van organitzar equips combinats de 
totes les categories per participar i competir 
conjuntament, va resultar un matí d 'allo més 
divertit i van guanyar els millors i al final 
va haver-hi llirament de trofeus i un xicotet 
aperitiu per recuperar les forces . 



BASQUET. Club BasquetVinaros 

Jornada 20a 

Choque de trenes · Más líderes que nunca 
Partido jugado de poder a poder con un Llíria 
que venía con la lección aprendida y que 
sorprendió en el primer cuarto a un Vinares 
algo dubitativo, ante la merma fís ica de una 
de sus máximas componentes, Celia, que no 
entraba con el rol que de ella se espera, de ah í 
la baja puntuación (9 puntos). Reaccionó el 
Vinares en el segundo cuarto con una mayor 
intensidad defensiva con una Bea esplénd ida, 
que dio el tono que debería imperar en estas 
labores. Como no, la batuta de la direcc ión y 
anotación la llevó a cabo Sonia que, aparte de 
cargar a med io equ ipo contrario de faltas, les 
endosó 32 puntos. 
No obstante, la superioridad que se iba 

manifestando por parte del equipo local, el 
Llíria no dejaba mancharse a Promociones 
Becervi en el marcador y su defensa cada vez 
más contundente les iba a costar cara ya que 
en los compases final es del encuentro se 
quedaron con cuatro jugadoras en pista y el 
Vinares terminó de sentenciar el encuentro. 
Jugaron: Sonia (32), Celia (9), Lara (5), Arantxa 
(5 ), Bea (19) tampoco estuvo manca en ataque, 
Edna (2), magnífica segunda parte la suya; Noe, 
Mariajo, Sonia P., Aida. Sin elim inadas. 
Significar las ausencias de Silvia, Montse y 
Cel ina que está recién operada y a la que 
deseamos una pronta y total recuperación . 
También agradecer el apoyo de los Sambeiros 

o 

~ 

El dissabte passat va tindre lloc la primera Jornada 
Multiesportiva per als xiquets i xiquetes del CME, 
que van poder gaudir per primer cop de les 
magnítiques installacions de la Ciutat Esportiva. 
Es van realitzar partits de futbol i beisbol i circuits 
d'activitats. 

INFO CME 
També es van disputar jornades de basquet a 
Peníscola i de futbol sala a Benicarló. 
El CME vol recordar a la gent que la data de la 
Marató Popular és el día 25 d'abril. 

Consell Municipal d'Esports 

20 mar<; 2010 

2 6 
PROMOCIONES C.E.F. BÁSQUET LLÍRIA 

BECERVI-VINARÓS 

de El Povals, que animaron el cotarro, y a 
Artcrom por las trompetas que obsequió a los 
espectadores para animar a su Vinares. 
En el descanso del tercer periodo Telepizza, 
flamante patroc inador del día del mini 
Benjamín B- 1, hizo entrega a los ganadores 
del torneo de bolos de un balón medicinal, 
que se realizó en el tiempo de descanso. 
Desde estas líneas queremos agradecer a 
Tel epizza su siempre colaboración con el 
deporte vin arocense. 
Este domingo, el Jun ior visita L'Aicora y nuestro 
líder viaja a Castellón, no deben de fiarse ni 
dormirse, trabajar a tope y a ver si recuperamos 
al resto del equipo. 

1 OlA: DISSABTE 20.03.2010 PAVELLÓ POLIESPORTIU 
HORA LLOC E SPORT CATEGORIA PARTIT 
10-11.30 PISTA PARQUET CADIRES DE RODES ENTRENAMENTS BAMESAD 

HORA LLOC E SPORT CATEGORIA PARTIT 
16.45 PISTA SINTETICA HANDBOL JUV.MASC CLUB BALONMANO VINARÓS - BALONMANO CASTELLÓN 

1 18.15 PISTA SINTETICA HANDBOL SENIOR MASC. CLUB BALONMANO VINARÓS- VI LA-REAL BM 

11 OlA: DIUMENGE 21 .03.2010 PAVELLÓ POLIESPORTIU 
HORA LLOC ESPORT CATEGORIA PARTIT 

12.00 PISTA PARQUET FUTBOL SALA SENIOR MASC. PUCHAL CLIMATIZACIÓN FS - LES USERES FS/HUEVOS SALES 

- -

OlA: DISSABTE, 20.03.2010 CIUTAT ESPORTIVA -
1 HORA LLOC ESPORT CATEGORIA PARTIT 
1 10.00 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL INFANTIL VINARÓS C.F B - C .D GABANES 

11.30 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL CADET VINARÓS C.F B - C .D GABANES 

CAMP DE FUTBOL 7 
11.00 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL BENJAMINA CLUB ESPORTIU FUTUR 09 A-UD SANT MATEU 

1 

1 16.30 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL JUVENIL JUVENIL B- CF AT S. LORENZO CS (AJORNAT) 
1 

1 -~' .......... ,_,_11 • 1 1 1 -=~~ • :•n•1~ 
HORA LLOC E SPORT CATEGORIA PARTIT 

9.30 CAMP 1 FUTBOL BENJAMINA VINARÓS CF B- UD BENASSAL 
1 9.30 CAMP3 FUTBOL BENJAMINA VINARÓS CF C- ACD PENÍSCOLA B 

L 10.45 CAMP3 FUTBOL ALEVINA VINARÓS CF C- ACD PENISCOLA B 
1 12.00 CAMP3 FUTBOL ALEVINA VINARÓS CF 8 - ALBOCASSER CF 
1 

1 11.00 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL VETERANS A V . VINARÓS C .F. - AV. ROQUETENC 
1 . . • - • 1 1 1 -. - ;~ }f,:~·.,. -~~~-·~",:_ ~'='\:";." c::-.;;_-:·:Zf~_-C;."$ '..o.~t-

HORA LLOC ESPORT CATEGORIA PARTIT 
19.00 CAMP CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL PREBENJAMINA JUVENIL B - CF AT S . LORENZO CS (AJORNAT) 

l. t28DEMARC ~ -~ .... .,,;,-
1 HORA SORTIDA ACTIVITAT IINFORMACIÓ 

ROTONDA PASSEIG DE VALLIBONA-XIVA DE MORELLA- Xelo Chiva. Tel. 677 424 400- Cal portar esmorzar i dinar peral primer dia - Dificultat 
7.00 FORA DEL FORAT VALLIBONA mitiana-alta 



El Consell Municipal d' FPA us informa: La Regidoria d'lndústria i 
Comer<; informa: 

El Consell Municipal d'FPA us informa que a partir del dilluns dia 8 de mar<;: s'obri un nou termini 
de matriculació per als cursos següents: 

REALITZACIÓ DE DIVERSOS 

TALLERS D'ORIENTACIÓ LABORAL 

L.:Ajuntament de Vi na ros en col·laboració 
amb la Diputació Provincial de Castelló, 
realitzara diversos tallers d'orientació 
laboral amb l'objectiu de facilitar la 
inserció laboral deis desocupats del 
municipi. 

CURSOS DE CUINA 

~----~~~-----1---~·~~L-~--~~~~---+~D~il~/A JC 
MONOGRÁFIC: 

28 de maig CUINA AMB PRODUCTES 
DE COMER(: JUST 

Divendres 
De 17 a 20 h 

Juan jo Roda Restaurant El Casino 
MONOGRAFIC: 

NOVES TENDENCIES 
7 de maig 

CURSOS DE MAQUILLATGE 

CURS DATA HORARI FORM ADOR/A LLOC 

Els tallers, que es desenvoluparan alllarg 
de tot l'any, són els següents: 

l. Elaboració de Currículum Vitae 
2. Taller d 'entrevista personal 

Maquillatge (iniciació) Del 20 Centre de FPA 3. Taller d 'informació laboral basica 

d' abril 1-=-------:-------i Ara nc ha Abella 4. On i com trobar treball 

CEIP Misericordia 13 d · Dimarts i diJ·ous Maquillatge (continuació) a e Juny 
de 19.30 a 21.00 h 

S. Comunicació verbal i no verbal 

CURSOS D'INFORMÁTICA 

CURS INICI 

lntroducció a la Del19 d'abril 
informatica (grup H) al14 de juny 

Internet i correu 
electrónic Del 20 d'abril 

Grup D al8 de juny 

Photoshop* Del19 d'abril 
(Grup complet) al14 de juny 

Power point* 
Del 20 de maig 
al ZZ de juny 

Edició de vídeo* 
Del 26 d'abril 
al 28 de maig 

HORARI FORMADOR/A 

Dilluns, dimecres 
i divendres 

de 18 a 20 h 

Dimarts i dijous Eva Roig 
de 9.15 a 11.15 h 

Dilluns, dimecres i 
divendres de 20 a 

22 h 

Dimarts i dijous 
de15a17h 

Antonio Ferrero 

Dimarts i dijous 
de15a17h 

-

LLOC 

Local deles 
Ames de 

casa 
C. Almeria, 

núm. 1 

6. Descobrint el teu potencial 
7. Taller basic d 'habilitats socials 
8. Autoestima i creixement personal 

Les persones interessades en la 
realització d'algun taller, hauran de 
presentar la sol·licitud degudament 
emplenada que se'ls facilitara a la 
ADL de I'Ajuntament o que es podran 
descarregar en www.vinaros.org. 

L'Ajuntament informa: 

ONI 

*El te rmini de matri culació pe r als cursos de Photoshop. Powe r Point i Edició de video está obe rt des de l' ll de gene r de 2010. 

Tots els interessats a fer-se 
o renovar-se el DNI poden 
passar per la Secretaria de 
I'Ajuntament, de dilluns 
a divendres en horari de 
1 0.00 h a 14.00 h, per 
sol ·licitar cita previa i poder 
ser atesos en breu. 

------

L'Ajuntament informa: 

BASCULA PÚBLICA MUNICIPAL 
SITUACIÓ: ca mí vell de Rossell 
(al costat de la nova depuradora) 

PRECIOS BASCULA 1 PREUS BASCULA 
PESO 1 PES PRECIO 1 PREU por/per pesada 

200 10.000 kg 1 fitxa = 1 € 

10.000 20.000 kg 2 fitxes = 2 € 

20.000 30.000 kg 3 fitxes = 3 € 

30.000 40.000 kg 4fitxes = 4€ 

40.000 50.000 kg S fitxes =S € 

Venta/Venda de Fi cha s/F i txes 
· Caixa Rural Vi na ros 
· Cooperativa Agrícola El SalvadorVinaros 

O BERTA LES 24 HORES 

La Regidoria de Benestar Social informa: 

TRAMITACIÓ DE LA TARGETA DAURADA 

Es comunica a les persones 

interessades a obten ir la 

targeta daurada per poder 

accedir al transport públic 

urba de manera gratu'ita, que 

el proper dia que es dura a 

terme la seua tramitació sera 

el 9 d'abril de 201 O. 

Requisits: 

Estar empadronat a 
Vi na ros. 
Tindre 6S anys complits 
Presentar el DNI original. 

Lloc: Regidoria de Benestar 
Social, pi. de Sant Antoni, 19 
baixos 
Horari: de 1 0.00 h a 13.00 h 

La Regidoria de Turisme informa: 

A tots els empresaris que la Conselleria de Turisme ha 
establert les Ajudes de !'Agencia Valenciana de Turisme 
(AVT) pera l'any 201 O en el marc del Pla de Competitivitat 
del SectorTurístic 2009-2011 . Resol u ció de 9 de desembre 
de 2008, publicada al DOCV N° 621 O del 19/ 2/201 O. El 
termini de presentació de sol ·licituds és d'un mes a comptar 
a partir del dia següent de la publicació al DOCV. 
Si és del vostre interés podeu accedir a aquesta informació 
a través de la web de la Conselleria de Turisme: www. 
comunidad-valenciana .org, apartat Programa d'lncentius. 



~icidt 

J YiNAf{f; 
Pors ronsultar, en temps real, la disponibilirat de bicicletes 
en els diferenrs punts de préstec, en la següent adr~: 

http:/ /vinaros.onroll.info 

Es podra ter Ús del servei de préstec de bicidetes 
en el següent horari: 

De dilluns a dissabte: 

· Tardor-hivern: 
de 8:00 a 20:00 hores. 

· Primavera-estiu: 
de 8:00 a 21:00 hores. 

· Diumenges i festius: 
de 9:00 a 20:00 hores. 

Notas: 

· Temps de préstec 3 hoces, a comptar des del 
moment en que s'agafa la bicicleta. 

MOU-TE AMB BICI PER VINAROS! 

Ambicia't Vi na ros és el nou sistema de préstec de bicicletes públiques de Vinares. 

Per que amb bicicleta? Perqué no contamina, perqué no fa soroll, perqué mi llora el teu estat de salut, perqué mi llora 

el grau d'ocupació de l'espai públic urba, etc. 

Que has de fer pera agafar una bicicleta? 

l . Has d'acudir a !'Oficina de Turisme o Oficina de Participació Ciutadana, amb una fotocopia del DNI i número de teléfon mobil. Hi ha 
dues modalitats: quota anual 20 €/any i quota diaria 2 €/dia. 

2. Pera agafar una bicicleta, una vegada t'hages donat d'alta, hauras d'enviar un SMS, des del mobil amb el qual t'has registrat coma 
usuari del sistema, al número 600 124 125, en el qual indicaras la següent informació: 

coger b(núm. bicic leta) c(núm. cadenat) (codi secret usuari) 

Exemple: si vols agafar la bicicleta 50 del cadenat SOS i el teu codi secret és vn1234, ha u ras d'enviar al 600 124 125 un SMS 
amb el text: 

Més informació: 

h ttp :/ /www. vi na ro s.e s 
http://vinaros .onroll.info 

coger bSO eSOS vn 1234 

· La Regidoria de Benestar Social informa: ' 

Reconeixement del grau i nivell de dependencia 

Les persones que hagen sigut recone

gudes per l'organisme competent, amb 

un Grau 1 de dependencia modera

da, nivell 2 o nivell 1, segons indica 

el calendari d 'implantació del sistema, 

no podran accedir als serveis o presta

cions, fins a l'any 2011 o el 2013 respec

tivament. 

(Disposició final primera de la Llei 

39/2006, de 14 de desembre, de Promoció 

de I'Autonomia Personal i Atenció a les 

Persones en situació de dependencia) 

Per més informació, adre<;:ar-se a 

Benestar Social (pla<;:a Sant Antoni, 19, 

tel. 964450075) 



ESQUELES 

ESQUELES 'li' 

ir Pregueu Déu per l'ónima de 

Juan Agramunt Muñiz 
"Camilo" 

Que morí cristianament a Vinaros 
el dio 12 de mar<; de 201 O als 68 anys. 

A.C.S. 

LA TEYA FAMÍLIA SEMPRE ET RECORDARA. 

Vinaros, more; 2010 

ANIVERSARIS 'li' 

t 3° Aniveoorio de 

Julián Gazulla Cerdán 
Que falleció cristianamente en Vinaros 

el día 19 de marzo de 2007, a los 46 años de edad. 

E.P.D. 

Sus afligidos: Padres, hermanos, sobrinos y demós familia 
ruegan uno oración por el eterno descanso de su olmo. 

VinorOI, marzo 2010 

EL DIARIET 
SETMANARI D'INFORMACIÓ LOCAL 

Katia r Av. País Valencia 

Lisboa 1 Av. País Valencia 

Sagal 1 c. St. Tomas 

Portilla 1 c. Costa i Borras 

La Mera 1 Trv. Satont 

Pilar Garcia 1 Pg. colom 

MercaPress 1 Av. Picasso 

Tres Pontets 1 Av. Pablo Béjar 

Llapis i Paper 1 Av. Leopoldo Querol 

Dolcet 1 Av. M. Auxiliadora 

Kiosco C/ Pilar 1 PI. st. Esteve 

Diaris 1 PI. Jovellar 

Arnau 1 c. st. Cristotol 

PUBLICITAT 

SERVICIO 24 HORAS 
964 41 09 09 
608 66 20 39 

20 mar<; 2010 

SERVICIO PARTICULARES Y COMPAÑÍAS 
PÍDANOS PRESUPUESTO 

El Diariet 



FARMACIES DE GUARDIA 
HORARI DE GUARDIES 

de 8 a 24 hores · Fora d'aquest horari 
contacteu amb la Policia Local : Tel. 964 407 704 

20 

21 

22 
23 
24 
25 
26 
27 

mary 

mary 

mary 
mary 
mary 
man;: 
mar<;: 
mary 

VALLS 
MATE U 
TORREGROSA 
MARTÍNEZ 
FERRER 
ROCA 
GUIMERA 
ADELL 

zona turística nord, 11 

c. Sant Francesc, 103 

av. Uibertat, 9 

av. País Valencia, 15 

pi. Sant Antoni, 39 

c. Sant Francesc, 6 

pi. Parroquial, 11 

av. Pius XII (cant. Picasso) 

TELEFONS D'INTERES 

Ajuntament 964 40 77 00 
Aigües de Vinares 964 40 77 67 
Ambulatori 964 45 34 00 
Biblioteca 964 45 95 90 
Casal Jove 964 40 03 14 
Cerrajero 24h · La solución rápida 627 849 392 
Cerrajero 24h · Vimar 667 60 70 86 
Contribucions 964 45 47 52 
Cultura 964 40 79 61 
Creu Roja Vinarós 964 45 94 64 
Ecoparc 1 Recollida de mobles 964 40 78 03 
Emergencies 112 
Emergencies ambulancia 670 00 89 32 
Ermita de Vinarós 964 45 68 47 
Escola d'Art 964 45 38 02 
Escola de Música 964 45 62 03 
Centre de Formació de PersonesAduttes 'Uibertaf': 964 45 30 44 
Consell Municipal de Formació de Perrones Aduttes: 964 40 7 4 93 
Gas buta 964 45 11 24 
Gruas y taxis Jaime Bas, S .L. · 24 horas 964 40 1111 
Guardia Civil 964 40 71 40 
Hisenda 964 40 22 11 
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00 
Hospital (cita previa) 964 47 71 60 
lnfodona 964 45 64 52 
lnformació i Turisme/OMIC 964 45 33 34 
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50 
ITV 902 12 00 13 
Participació Ciutadana 900 50 63 76 
Patronal d'Esports 964 45 46 08 
Patronat de Turisme 964 45 52 53 
Policia Local 964 40 77 04 
PROP 964 456 234/012 
Radio Taxi Vinarós 964 45 51 51 
Recollida d'animals perduts 964 45 00 07 
Registre civil 964 45 28 77 
Registre de la propietat 964 45 18 14 
SERVEF {Oficina d'ocupació) 964 45 05 16 
Serveis Socials 964 45 00 75 
Taxi Lorca 600 600 333 
Victimes de la violencia de génere 016 

HORARI DE MISSES 
Parróquia arxiprestal de I'Assumpció: Laborals: 9.00 i 19.00 h. Festius: 
9.00, 10.30, 12.00 i 19.00 h 
Convent Divina Providencia: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h 
Parróquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h 
Sant Roe: Dissabte: 20.30h fjuliol i agost) 
El Carrne deis Mariners: Festius: 10.15 h 
Residencia de Sant Sebastia: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h 
Esglesia Evangélica (St Josep 69): Diumenges: 11 .00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangélica (av. Tarragona): Dipus: 20.30 h. Diumenge: 11.00 h 

diari Arco 

11 .25 13.41 diari Reg. Exp. 

Regional 

Talgo 14.31 16.37 diari Alaris 

Alaris 15.38 17.39 diari Talgo 

Arco 18.20 20.51 diari Regional 

Talgo 18.36 20.51 diari Talgo 
Reg. Exp. 18.52 22.08 diari Talgo 

Alaris 21.29 23.46 diari t«>o; Regional 

Alaris 
Talgo 22.02 23.58 diumenge Reg. Exp. 

9.31 

8.10 

11 .00 

12.00 

13.25 

15.00 
17.00 

18.45 

19.00 

19.33 

AUTO BU SOS 
• VINARÓS - BARCELONA 
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15 
BARCELONA- VINARÓS 
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30 i 21 .30 Diumenges i festius: 11 .00 i 21 .30. 
Parada: Av. Llibertat 
*Confirmeu sempre f'horari al teléfon: 90211 98 14 · HIFE 
• VINARÓS-CASTELLÓ 
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital) 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso) 
Tots els autobusos surten 1 O min. abans del pare de les Caterinetes 
CASTELLÓ-VINARÓS 
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, Picasso). 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. Picasso) 
*Confirmeu l'horari al964 40 19 36 ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

• VINARÓS-MADRID 
DIUMENGES DIARI DIARI EXPR~S 

Vi na ros 00,30 10,30 16,00 
Madrid 07,00 17,30 22,35 

MADRID-VINARÓS 
DIUMENGES DIARI DIARI EXPRES 

Madrid 01 ,00 08,00 15,00 
Vi na ros 07,55 15,10 21 ,35 

• VINARÓS-SARAGOSSA 
Diari: 7.00 i 15.30 
SARAGOSSA-VINARÓS 
Díari: 10.45 i 15.30 
Parada: Av. Llibertat 
*Confirmeu sempre f'horari al teléfon: 902 11 98 14 · HIFE 

• VINARÓS-CASTELLÓ (continua a Valencia) 
De dilluns a divendres: Vinarós 7.30, Castelló 8.45, Valencia 9.45 
Dissabtes: Vinarós 7.30, Castello 9.30,Valencia 10.30 
• VALENCIA-CASTELLó-VINARÓS 
De dilluns a divendres: Valencia 13.30, Castelló 15.00, Vinarós 17.00 
Dissabtes: , Valencia 14.00, Castello 15.00,Vinarós 17.00 
• VINARÓS-TORTOSA 
De dilluns a dívendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 18.00, 19.00 i 19.45 
Díssabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30 
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00 
TORTOSA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11 .30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21 .15 i 23.15 
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05 
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05 
Parada: Av. Llibertat 
*Confirmeu sempre f'horari al telefon: 90211 98 14 · HIFE 
• VINARÓS-ULLDECONA-STA. BARBARA-TORTOSA 
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BARBARA-ULLDECONA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 14.45 
• VINARÓS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL 
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÓS 

Parada: Av. Llibertat De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30 
*Confirmeu sempre l'horari al telefon: 902 02 09 99 ·AUTO RES Parada: Av. Llibertat 

• VINARÓS (AV. PICASSO)- ST. MATEU- CATÍ · De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

._V~INAR=~-HOSPITAL ST. JORDI TRAJGUERA CANET LAJANA ST. MATEU XERT ANROIG -..----
8.00 
13.30 
16.00 
18.15 

8.05 
13.35 
16.05 
18.20 

8.20 
13.50 
16.20 
18.35 

8.30 
14.00 
16.30 
18.45 19.00 

8.35 
14.10 
16.40 
19.10 

8.55 
14.35 
16.55 
19.25 

Continua a Morella 
14.20 

Continua a Morella 
19.45 19.50 20.00 

CATÍ - ST. MATE U -VINARÓS (AV. LLIBERTAT 1 CATERINETES) · De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

CA TI ANROIG XERT ST.MATEU CANET LAJANA TRAJGUERA ST.JORDI HOSPITAL VINARÓS 

6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10 
Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00 

14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45 

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00 

AUTOBUSOS VINAROS • BENICARLÓ • PENÍSCOLA 
• VINARÓS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA 

6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21 .00, 21 .30 i 22.00 
*Eis autobusos surten 10 minuts abans del Pare de les Caterinetes 

AUTOBUSOS URBANS 
• ZONANORD 
DE DILLUNS A DIVENDRES 
Vinaros (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11 .05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15 
Zona nord (Deveses)- Vinaros (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 10.15, 
11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 19.25, 
20.35 
DISSABTE, DIUMENGE 1 FESTIUS(*) 
Vinaros (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11 .00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30 
Zona nord (Deveses)- Vinaros (Església): 9.30, 10.10, 11 .20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50 

PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÓS (Av. Llibertat i Caterinetes) 
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11 .00, 11.30, 12.00, 12.30, 
13.~13.~1~~1~~1~~1~~1~~1~~17.~17.~ 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30, 22.00, 22.30 i 
23.00. *Tots els autobusos tenen parada a /'Hospital 

• ZONASUD 
DE DILLUNS A DIVENDRES 
Vinaros (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa) - Vinaros (Av. 
Llibertat): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00 

DISSABTE, DIUMENGE 1 FESTIUS(*) 
Vinaros (Església~ Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa) - Vinaros (Av. 
Llibertat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15 

(*)Eis diumenges i festius només hi haura servei durant els mes os de julio/ i agost 

-· VALtNCIA 

9.55 diari Reg. Exp. 7.20 9.05 ~~i Talgo 11.25 diari 
12.19 diari Reg. Exp. 8.28 9.21 10.17 dissabte Regional 10.35 12.29 diari 

~fins ,¡ Jon. 

8.27 dissabte Arco 
proctdrixdelort 

9.56 10.34 11 .21 .Jw.~ Talgo 12.57 13.50 14.31 diari 

12.52 diari Reg. Exp. 12.19 13.18 14.18 diari Alaris 15.05 15.51 16.36 diari 

13.49 diari Alaris 12.53 13.37 14.30 diari Regional 16.10 17.10 18.10 .c!iJ!I!!~ 
13.55 ~ri proc delort 

Talgo 13.50 14.25 15.15 diari Arco 16.50 17.44 18.19 diari 

16.47 diari Reg. Exp. 13.56 14.48 15.48 diari Reg. Exp. 17.00 17.57 18.52 diari 
18.57 diari Talgo 16.48 17.25 18.21 diari Talgo 17.07 18.00 18.35 diari 

19.02 diumen~e Talgo 18.58 19.40 20.25 diari Alaris 20.50 20.48 21.28 diari 
procedeixd'Uitc. 

21 .28 diari Reg. Exp. 19.03 19.56 20.50 diumenge Regional 20.10 21.02 21 .53 diari 
~finsa lort 

22.28 diari Alaris 21 .29 22.10 23.02 diari Talgo 20.19 21 .20 22.02 diumenge 



Esta primavera 
en a disfrutar 
e este noble 
nimal! 
tra. Morella, Km. 5,5 
NA ROS 
687 867 938 

VENTA DIRECTA 
DE VIVIENDAS 
Dr. Fleming, 6 bajos · VINARQS ·Tel. 964 45 23 11 
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